
نفوذی یا بی خرد؟
 سپاه پاسداران بخشی از صحبت های 

چند روز پیش حسن عباسی را
 تکذیب کرد

در هشتاد و چهارمین جلسه علنی شورا:

بودجه 127 هزار 
میلیاردی شهرداری 

به شورا رسید
با تصویب لایحه درآمدی عوارض جدید 
ساخت و ساز از فروردین 99 در مشهد 

اعمال می شود

در گفت وگوی صبح امروز با نقاش، طراح 
گرافيك و مدرس دانشگاه مطرح شد:

آبرنگ  
ساده مثل زندگی 

مينونصيرزاده نقــاش و طراح گرافيك، مدرس دانشــگاه، 
 كارشــناس ارتباط تصويري،  عضو موسسه توسعه هنرهاي 
تجســمي،  مدرس كارگاه ها و دروس عملي در دانشگاه های 

هنر مشهد،  عضو هيئت مديره ...

عضو شورا در نطق پیش از دستور:

روح زنانه در مدیریت 
شهری لازم است

مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آسیا امروز 
پیگیری می شود

السیلیه- شهرخودرو؛ 
یک گام تا تاریخ سازی

گزارش ویژه

گفت و گوی ویژه

در این شماره می خوانید
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امروز  صبح  اختصاصی   ی   گفت وگو 
شجریان  استاد  خانوادگی  پزشک  با 

خوبان خسروی  وضعیت  آخرین  خصوص  در 

به  تنت 
طبیبان  ناز 

مباد  نیازمند 
دکتر حسن عباسی: بعد از تخلیه آب ریه استاد شجریان 
لازم  آزمایشات  و  برگشته  عادی  به حالت  وضعیتشان 
 و سی تی اســکن انجام شد و طی یکی دو روز آینده 

مرخص خواهند شد

2

 با تقدیر و تشکر از پرسنل گشت 
محــور  راهــور   پلیــس 
ویژه  به  مشهد   - حیدریه  تربت 
با  که  علی تقوایی فر  ســروان 
فداکاری  خود در رساندن همسر 
باردارم به بیمارستان در شرایط 
بد جوی  و در نبود اورژانس  به 
اینجانب کمک کردند کمال تقدیر 
و تشکر را دارم و از خداوند منان  
جانبان  آن  افزون  روز  موفقیت 
زیر پرچم جمهوری اسلامی ایران  

خواستارم.

خانواده یوسف محمد زاده
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مشاور وزیر و مدیرکل اطلاعات خراسان رضوی گفت: دشمن شناسی از جمله مسائلی است 
که باید در سیســتم آموزشی برجسته شود.مدیرکل اطلاعات خراسان رضوی روز دوشنبه در 
نشست روسای ادارات آموزش و پرورش خراسان رضوی در مشهد خطاب به آنان افزود: شما 
به عنوان مربیان جامعه در آموزش و پرورش، حساسترین رسالت ها را بر عهده دارید. ممکن 
اســت عده ای قدر کار شما را بشناسند و افرادی هم ممکن است قدر شما را نشناسند اما این 

امر از حساسیت و ارزش کار شما نمی کاهد.
وی با اشــاره به نقش فرهنگیان در رشــد آحاد جامعه ادامه داد: اگر خواســتار فردای روشن 

جامعه هســتید باید ببینید امروز چه چیزی را به جامعــه آموزش می دهید زیرا آموزش امروز 
شــما، فردای جامعه را بنا می کند و اگر در وضعیت کنونی درگیر مشکلات تربیتی هستیم به 

این دلیل است که در گذشته خوب کار نکردیم.
وی گفــت: فرهنگیــان باید دانش و بینش دانش آموزان را ارتقــا دهند، اینکه مدرک بدهیم 
ولی دانش و بینش آنها را تقویت نکنیم کار درســتی نیســت. باید معنویت و روح توحیدی را 
در دانش آمــوزان افزایش دهید و روح برادری و پایبندی به منافع ملی و اســتقلال طلبی را 

تقویت کنید.  

مدیرکل اطلاعات خراسان رضوی:

دشمن شناسی باید در 
سیستم آموزشی برجسته 
شود

نفوذی یا بی خرد؟
سپاه پاسداران بخشی از صحبت های چند روز پیش حسن عباسی را تکذیب کرد

حسن عباسی، سخنران 
جنجالــی اصولگرا در 
جدیدترین ادعای خود 
دولت  که  است  گفته 
سه میلیارد دلار از خون 
بهای سردار شهید قاسم 
ســلیمانی درآمد خالص 
از سوی قطر  داشته که 
پرداخت شــده اســت! 
پیشــتر، پایــگاه خبری 
همزمان  ایســت  میدل 
با ســفر تمیم بن حمد آل ثانی، امیر قطر، به 
تهران مدعی شده بود که یکی از دلایل سفر 
وی، پیشنهاد کمک ســه میلیارد دلاری به 
ایران بــرای پرداخت غرامت هدف قرار دادن 
اشــتباهی هواپیمای اوکراینی بوده است که 
منجر به کشته شدن همه 176 سرنشین آن 
شد. علی ربیعی سخنگوی دولت یک روز بعد 

این ادعا را تکذیب کرد.
حسن عباسی همچنین گفته است که سپاه با 
دستگیری جیسیون رضاییان باعث شده است 
که دولت یک میلیارد و هفتصد میلیون دلار 
از آمریکا در ازای آزادی رضاییان دریافت کند. 
عباسی در ادامه ســخنان خود پیشنهاد داده 
است که برای حل مشکل تحریم ها هر گشتی 
سپاه با دستگیری 10 تا 20 آمریکایی می تواند 
درآمد زیادی کسب کند. به گفته او بابت هر 
آمریکایی می توان یک میلیارد دلار گرفت و 
اگر هر هفته یک میلیارد دلار از آمریکا بگیریم 
سالانه 54 میلیارد دلار درآمد خواهیم داشت! 
او در ادامه می گویــد »کی در برجام قرار بود 
اینقدر درآمد کســب شود. توان داخلی را باید 

جدی گرفت.«
حسن عباسی این موارد را به عنوان نمونه هایی 
از روش ســپاه در کســب درآمد عنوان کرده 
اســت. این اظهارات نا متعارف روز یکشنبه 
از سوی سخنگوی ســپاه پاسداران تکذیب 

شد. ســردار رمضان شریف در این باره گفت: 
»هرچند بیان برخی مطالب و تحلیل های غیر 
منطقی توسط کارشــناس مذکور مسبوق به 
سابقه بوده و سپاه در مرداد ماه سال 95 نیز بر 
اصلاح این رویه تاکید کرده اســت؛ اما اعلام 
می کنیم این فرد در برخی محافل دیدگاه ها و 
برداشت های شــخصی و بی پایه و اساس را 
مطرح کرده _کــه در مواردی از جمله آنچه 
اخیرا مطرح شده توســط بدخواهان دستاویز 
قرار گرفته و هجمه به ســپاه را ســبب شده 
اســت_ در حالیکه صحت و واقعیت نداشته 
اســت.«او دریافت خون بهای سردار شهید 
ســلیمانی را رد کرد و گفــت که خون بهای 
سردار سلیمانی »خروج اشغالگران تروریست 
آمریکایی از منطقه است و به فضل الهی این 
مهم تحقق یافتنی است و هیچ معادل مادی 
سپاه همچنین  داشت.«ســخنگوی  نخواهد 
منطق ســازمان اطلاعات سپاه در برخورد با 
نفوذی و جاسوس های سرویس های  عوامل 
اطلاعاتی دشــمن را در چارچــوب وظایف 
مصــرح و قانونی و یکــی از تاثیرگذارترین 
عملکرد های سپاه توصیف کرد. او همچنین 
خواستار رســیدگی مراجع قانونی به اظهارات 
اینچنینی شــد. صحبت های عباســی حالا 
بین المللی شــده اند و با زیرنویس انگلیســی 
در رســانه های غربی و شبکه های اجتماعی 
دست به دست می شود. این اولین بار نیست 
که حسن عباسی برای سپاه پاسداران دردسر 
ساز می شود. سال 95 انتشــار ویدئویی از او 
باعث شد که بازداشت شــود. عباسی در آن 
ویدئو که مربوط به یک سخنرانی در سال 89 
بود، خطاب به آمریکا گفته بود: »شما چیزی 
دوســت دارید مثل ارتش که بی سروصدا در 
پادگان ها باشــد و اگر آب این کشور را ببرد، 
هیچ صــدای آن در نیاید و موضعی نگیرد.« 
عباسی از سپاه و بسیج در مقابل ارتش تجلیل 
کرده بود. این سخنان موجب شکایت ارتش 

از عباسی شــد و سپاه پاسداران نیز ضمن رد 
ســخنان او اعلام کرد که این اظهارات قابل 
پیگرد اســت. در آن مقطع عباســی به اتهام 
»نشر اکاذیب و فراهم کردن جو بدبینی نسبت 

به نیرو های مسلح« بازداشت شد.
حسن عباسی در افکار عمومی با عنوان یکی 
از فرماندهان سپاه شناخته می شود، اما ظاهرا 
این عنوان اعتبار زیادی ندارد او سالهاســت 
که در سپاه فعالیت نمی کند. او رئیس »مرکز 

بررسی های دکترینال« است.
حسن عباســی در روز های اخیر جنجال های 
دیگری نیز به پا کرده اســت. او پس از آنکه 
مسعود کیمیایی فیلمساز برجسته اعلام کرد 
به احترام کشته شــدگان حادثه ســرنگونی 
هواپیمــای مســافری حاضربه شــرکت در 
جشنواره فیلم فجر نیست، در سخنان تندی 
به کیمیایی تاخت.عباسی گفت: »ما به امثال 
تو در این مملکت شرایط را دادیم که توانستی 
جلــو بیایــی.« او افزود: »نظام تــا الان هم 
گذاشته فیلم بسازی و در آن جشنواره ای که 
من رئیس تیم داوری جشنواره فجر بودم، فیلم 
جناب عالی را آوردم بالا.« اشاره حسن عباسی 
به فیلم »جرم« مســعود کیمیایی بود که در 
بیست ونهمین دوره جشــنواره فیلم فجر در 
سال 1389 سیمرغ بهترین فیلم را از آن خود 
کرد. با این وجود عباسی در آن دوره، در کنار 
جهانگیر الماســی، مجید انتظامی، ابوالقاسم 
طالبی، جابر قاسمعلی و علی معلم، فقط یکی 

از داوران بود.
این ادعای حســن عباســی با واکنش جابر 
قاسمعلی مواجه شد که در روزنامه شرق ضمن 
یادداشــتی، علاوه بر رد ادعای او، نوشت که 
علی معلم در جلسه داوران پیشنهاد داد برای 
»اعتبار بخشیدن به جشنواره« جایزه بهترین 
فیلم به جرم مسعود کیمیایی داده شود و سایر 

داوران هم پیشنهاد او را پذیرفتند.
حسن عباسی چند روز پس از شهادت سردار 

قاسم سلیمانی در یک ســخنرانی اظهاراتی 
عجیب علیه اصــلاح طلبان مطرح کرد. او با 
عصبانیت خاصی ضمن هشــدار به دادستان 
کل کشــور گفت: »اصــلاح طلب ها دارند با 
احساســات مردم در قضیه شــهادت  قاسم 
سلیمانی بازی می کنند. اگر مردم ریختند این 
باند اصلاح طلب رو تو خیابون کشتند و تکه 

تکه کردند نگید که هشدار ندادید!«
این سخنان عباسی با انتقاد برخی اصولگرایان 
روبه رو شــد. ســایت الف وابســته به احمد 
توکلی در مطلبی نوشــت: »این نخستین بار 
نیست و آخرین بار هم نخواهد بود که ایشان 
در ســخنانی تند و از سر عصبانیت کسی یا 
کسانی را می نوازد، اما یقینا نخستین بار است 
که در زمانی مانند ایــن زمان که خون پاک 
سردار سلیمانی چنین وحدت ملی کم نظیری 
را در مقابلــه با تهدیدات خارجی پدید آورده و 
هنوز پیکر او نیز به خاک سپرده نشده کسی 
پیدا می شــود که به همیــن راحتی از جانب 
مــردم حکم به تکه تکه کردن مخالفان خود 

می دهد!«
این سایت اظهارات عباســی را نوعی »خط 
دادن« بــه بخشــی از مــردم ارزیابی کرد و 
نوشت: »حقیقت آن است که اگر قرار به ورود 
دادستان باشــد همین اظهارات است که ادله 
عقلانی و حقوقی قوی تر بــرای این منظور 

فراهم کرده است!«
اظهارات عجیب و دامنه دار حسن عباسی این 
گمانه را به وجود آورده است که او عامدانه این 
سخنان را بیان می کند. برخی حتی این سوال 

را مطرح کردند که آیا او یک نفوذی نیست؟
جعفر محمدی، در سایت عصر ایران با طرح 
این پرســش که »نمی دانم حســن عباسی، 
نفوذی اســرائیل در ایران اســت یــا نه«، 
نوشت: »اما می دانم اگر یک مامور اسرائیلی 
می توانست ســال ها در سیســتم حکومتی 
ایران نفوذ کند و رفته رفتــه به تریبون دار و 
تئوریســینی برای جریان حاکم تبدیل شود، 
همان حرف هایی را می زد که حســن عباسی 

می زند.«
حسام الدین آشنا مشــاور رئیس جمهور نیز 
نسبت به تبعات ســخنان عباسی هشدار داد 
و در توئیتی نوشــت: »هنوز هم می گویم با 
زندانی شــدن هیچ سخنران و رسانه گری از 
جمله حسن عباسی و رائفی پور موافق نیستم؛  
اما آیا در این کشــور نهاد مسئولی هست که 
دربــاره هزینه های ملی ادعا های افراطی این 
افراد ارزیابی امنیتی درستی ارائه کند؟ متاسفانه 
دیگرانی هستند که شوخی های آن ها را جدی 
می گیرند.«با این حال هنوز به نظر نمی رسد 
او تحت پیگرد قرار گیرد ســپاه پاسداران نیز 
اعلام نکرده که از عباسی شکایت کرده است.

گفتوگو

511/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به دستور مواد 1و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 
1390/9/20 وبرابر رای شــماره 1398/10/20- 139860306006002803   هیات  دوم موضوع ماده 
یک قانون مذکور مستقر درواحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
خانم صدیقه مهر آمیز فرزند غلامعلی بشماره شناسنامه7 صادره از تربت حیدریه نسبت به700 سهم مشاع 
از 3395/83 ســهم ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی  به مساحت کل 3395/83 مترمربع )سه هزار 
وســیصد و نود وپنج متر و هشتاد و سه صدم متر مربع ( پلاک 236 متصل به 35 فرعی واقع در اراضی 
نوبهار پلاک 131  اصلی دهستان اربعه واقع در بخش یک تربت حیدریه خریداری مع الواسطه از مالک 
رســمی آقای حسین ضیائی محرز گردیده است .لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آیین نامه مربوطه این آگهی در نوبت به فاصله 15 روز از 
طریق  روزنامه ومحلی کثیرالانتشار در شهرهامنتشر ودرروستاهارای هیات الصاق تا درصورتیکه اشخاص 
ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و درروستاها از تاریخ الصاق 
در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم ورسید اخذ نمایند . معترض باید 
ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که دراین صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه است و در صورتیکه اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض ، گواهی دادخواست 
به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست .
تاریخ انتشارنوبت اول1398/10/23  تاریخ انتشارنوبت دوم1398/11/8 

سید محمد حسینی -  قائم مقام رئیس  واحد ثبتی تربت حیدریه
*********************************
511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به دســتور مواد 1و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وســاختمانهای فاقد ســند رسمی مصوب 
1390/9/20 وبرابر رای شــماره 1398/10/4- 139860306006002679   هیات اول موضوع ماده یک قانون 
مذکور مســتقر درواحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علیرضا 
صادق پور فرزند علی اکبر به شماره شناسنامه 3146 صادره از فیض آباد نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به 
مساحت 100 متر مربع )یکصد مترمربع (قسمتی از پلاک 307 فرعی واقع در اراضی کوچه قاضیان پلاک 237 
اصلی دهستان اربعه واقع در بخش یک تربت حیدریه از محل مالکیت مشاعی متقاضی محرز گردیده است .لذا 
به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آئین نامه 
مربوطه این آگهی در نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه ومحلی کثیرالانتشار در شهرهامنتشر  تا درصورتیکه 
اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تادو ماه اعتراض خودرا 
به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند  . معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل 
دهد که دراین صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتیکه اعتراض در مهلت 
قانونی واصل نگردد یا معترض ، گواهی دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور 

سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست .
تاریخ انتشارنوبت اول1398/10/23  تاریخ انتشارنوبت دوم1398/11/8 

محمد کاظم باقرزاده  -  رئیس  ثبت اسناد واملاک  تربت حیدریه
******************************************

511/3هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره 1397603012001502 و 139760306012001503 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
کاشمربه ترتیب تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی خانم فاطمه سلمانی فرزند مختار بشماره شناسنامه 
0890218072 صادره ازکاشــمر در سه دانگ مشــاع از از ششدانگ یکباب ساختمان وحسین آهون بر 
فرزند علی به شــماره شناسنامه 0890202461 صادره از کاشمر در سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب 
ســاختمان  به مساحت 80/57 متر مربع از پلاک 2788 اصلی بخش یک شهر کاشمر به آدرس خیابان 
ترابی 3 خریداری از مالک رسمی خانم زهرا نژاد جمعه  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عمومی 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشــته باشند می توانند از تایخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول:1398/10/23  تاریخ انتشار نوبت دوم: 1398/11/8

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک کاشمر- محمد محمدزاده

511/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  
فاقد سند رسمی . برابر رای شماره 1398114406021000017 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی ملک بردسکن تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای وحید انصاری فرزند اکبر  فرزند به شــماره شناســنامه630 صادره از بردسکن 
درششــدانگ یکباب ساختمان به مساحت 96/19 متر مربع قسمتی ازپلاک 921 فرعی از4 اصلی واقع 
درخراسان رضوی بخش 4 حوزه ثبت ملک بردسکن خریداری از مالک رسمی آقای غلامحسین اکبری 
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1398/11/8 

 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1398/11/23
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

*********************************************
511/5اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  
فاقد ســند رسمی . برابر رای شــماره 13986030602100085 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی ملک بردسکن تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای جواد تقوائی مقدم فرزند  محمد علی به شماره شناسنامه 52 صادره از بردسکن 
درششدانگ یک قطعه باغ ساختمان به مساحت 2462/50 متر مربع قسمتی ازپلاک 153 فرعی از 4اصلی 
واقع درخراســان رضوی بخش 4  حوزه ثبت ملک بردسکن خریداری از مالک رسمی  آقای تقی دلشاد 
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1398/11/8 

 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1398/11/23
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

************************************************
511/6اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  
فاقد سند رســمی . برابر رای شماره 139860306021000849 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی ملک بردسکن تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی  آقای مجید دهنوی فرزند علیرضا به شــماره شناســنامه 5720033718 صادره از 
بردســکن درششدانگ یک قطعه باغ به مساحت  2823/45متر مربع  کل پلاک 150 فرعی  از4 اصلی 
واقع درخراسان رضوی بخش 4 بردسکن خریداری از مالک رسمی آقای محمد حسین عباسپور وفاطمه 
دختر محمد  محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1398/11/8 

 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1398/11/23
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

**********************************************

مفقودی
برگ ســبز و سند کمپانی خودرو ســواری پژو 405 مدل 1387 به شماره پلاک 213 ص 22 ایران 12  
شــماره موتور 12487073829 شماره شاسی NAAM01CA08R901248 به نام حسن کمالی ماریان 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط میباشد.
مفقودی

برگ ســبز و سند کمپانی خودرو ســواری سمند تیپ X7مدل 1386 به شماره پلاک 953 س 25 ایران 12  
شــماره موتور 12486193712 شماره شاســی 70712993 مربوط به محمد راستگو مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط میباشد.
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یک فعال سیاسی به روزنامه  «صبح امروز « گفت:

 بها دادن به احزاب 
تنها راه پیشرفت کشور

عضــو حزب جمهوری اســلامی گفــت: تنها راهــی که ما احســاس می کنیم 
 می تواند باعث پیشــرفت کشــور شــود، بهــا دادن به احــزاب و تغییــر قانون 

انتخابات است.
حســین مســلمان با حضور در دفتر روزنامه صبح امروز در رابطه با نقش احزاب 
در انتخابــات گفت: جایــگاه احزاب در ایران و نقش شــان در انتخابات به قوانین 
کشــور برمی گردد. هرکسی با هر سلیقه ای بدون سابقه یک روز کار تشکیلاتی و 
دانستن الفبای کار سیاسی می تواند به عنوان کاندید در انتخابات ثبت نام کند. اگر 
ما قانونی داشــته باشیم به این منظور که افرادی که عضو یک حزب باشند بتوانند 
کاندید شوند و احزاب رسمی کشور در انتخابات دارای سهمیه باشند، دیگر به جای 
500 کاندید، 100 کاندید خواهیم داشــت، بنابراین پروسه احراز صلاحیت ها زودتر 
انجام خواهد شد و فرد با برنامه کاندید می شود. چون فرد کار تشکیلاتی و حداقل 

اطلاعات را درباره وظیفه نمایندگی را می داند.
وی افزود: نقش احزاب در آینده کشور بسیار چشم گیر و حساس است. برای داشتن 
مجلسی پویا، در مجلس باید افرادی از تمامی اقشار جامعه که کار تشکیلاتی کرده 
و آموزش دیده، حضور پیدا کنند. فرد در ســن 20 سالگی وارد حزب می شود و در 
ســن 30 سالگی پخته شده اســت، برای خودش ایده دارد و چون کار تشکیلاتی 
بلد اســت، زود برافروخته نمی شود و حاشــیه ای ایجاد نمی کند، چراکه اگر عملی 
منفــی انجام دهد حزب فرد را مورد بازخواســت قرار می دهــد. تنها راهی که ما 
احســاس می کنیم می تواند باعث پیشرفت کشور شود، بها دادن به احزاب و تغییر 
قانون انتخابات است. اینگونه افرادی که وارد مجلس می شوند، متخصص هستند. 
اینگونه می توانیم مجلس پویایی داشــته باشیم و اگر مجلس پویایی داشته باشیم، 

قوانین خوبی نیز می توانیم تصویب کنیم.



3
سه شنبه 8 بهمن ماه 1398/   سال سوم  /   شماره 627

Vol.3.No.627  /  Jan.28.2020

w w w . s o b h e - e m r o o z . i r
sobhe.emrooz.news@gmail.com

اد
تص

اق

 اطلاعیه بانک مرکزی درباره قطع
رمز دوم ایستا

روابط عمومی بانک مرکزی اعلام کرد: پیرو اطلاع رسانی انجام شده در مورد قطع رمز 
دوم ایســتا )رمز دوم فعلی کارت بانکی( در هفته دوم دی ماه، به اطلاع هموطنان عزیز 
می رساند این سرویس از روز هشتم بهمن ماه جاری در بانک ها و موسسات اعتباری بطور 
تدریجی ظرف چند روز قطع می شود و تنها »رمز دوم پویا« قابل استفاده می باشد. لازم 
به ذکر است انجام خریدهای اینترنتی بدون حضور کارت تا سقف مجموع یک میلیون 
ریال برای هر کارت در هر 24 ساعت با رمز دوم ایستا قابل انجام است.در همین  زمینه 
به آگاهی می رساند رمز دوم ایســتای کارت های بانکی بانک های صادرات و پاسارگاد 
در روز هشــتم و بانک های قرض الحسنه رســالت و ایران-ونزوئلا در روز دهم و بانک 
قرض الحسنه مهر ایران در روز دوازده بهمن ماه غیر فعال می شود. قطع سرویس رمز دوم 
ایستا در سایر بانک ها نیز متعاقبا اعلام خواهد شد. در پایان مجدد تاکید می شود مشتریان 
محترم بانکی ظرف چند روز آینده نسبت به فعال سازی »رمز دوم پویا« از طریق مراجعه 
به وب سایت بانک خود یا خودپرداز و یا شعبه بانک خود اقدام کنند.مشتریان بانکی برای 
فعال ســازی رمز دوم پویای پیامکی کافی است شــماره تلفن همراه خود را در یکی از 
درگاه های بانکی تایید و پس از آن قادر خواهند بود با فشــردن دکمه »دریافت رمز دوم 

پویا« در درگاه های پرداخت، رمز دوم پویا را از طریق پیامک دریافت کنند.

افزایش قیمت طلا با شیوع ویروس کرونا
قیمت طلا در اواسط روز جمعه بالاتر از روزهای قبل بسته شد. در پی افزایش نگرانی ها 
درخصوص شــیوع ویروس کرونا در چین و فراگیر شــدن آن، میزان تقاضای طلا در 
بــازار آمریکا افزایش یافــت و قیمت این فلز گرانبها را بالا بــرد. آخرین بار هر اونس 
طــلا با 11 دلار افزایش به 1572 دلار رســید.ویروس کرونــا در چین جان ده ها نفر 
را گرفته اســت و مقامات این کشــور میلیون ها نفر را در شهرهایی از جمله ووهان به 
حالت قرنطینه درآورده اند. ســرایت این ویروس به برخی کشورها که عموما در آسیای 
شرقی و همســایگی چین قرار دارند، بازار سهام آسیا را چندین روز قرمزپوش کرد. روز 
پنجشنبه مقامات آمریکایی به شهروندانشان هشدار دادند تا از سفر به مناطق مشکوک 
به بیماری در چین اجتناب کنند. اکنون بازارها توجه بیشتری به این رویداد دارند؛ چراکه 
به نظر می رســد اوضاع رو به وخامت پیش می رود.سازمان ملل نیز اعلام کرد: کاهش 
سرمایه گذاری در هنگ کنگ و افت ورود سرمایه به بریتانیا به خاطر نگرانی و نااطمینانی 
درباره برگزیت تاثیر مهمی بر افت سرمایه گذاری مستقیم خارجی در سال 2019 داشته 
است.سرمایه گذاری مســتقیم خارجی )FDI( احتمالا در سال 2020 میلادی با افزایش 
روبه رو خواهد شــد که علت اصلی آن می تواند کاهش تنش های تجاری بین آمریکا و 
چین باشد؛ اما وضعیت بحرانی چین و نگرانی بین المللی که درخصوص سرایت ویروس 
کرونا به سایر شهرهای چین و کشورهای دیگر وجود دارد و همچنین  نااطمینانی های 
ژئوپلیتیک و فشارهای ناشی از سیاست های حمایت گرایانه در عرصه تجارت جهانی نیز 

می تواند بر سرمایه گذاری مستقیم خارجی تاثیر منفی داشته باشد.

 در بررسی وضعیت نساجی مطرح شد:

قاچاق کمر هزار و 800 واحد نساجی را شکست
دبیرکل انجمن نساجی ایران گفت: به دلیل قاچاق 
و واردات بی رویه پوشاک از سال های 92 تا 96 هزار و 

800 واحد در این صنعت تعطیل شد.
حســین نیلفروش زاده، افزود: 9 هزار و 800 واحد 
در صنعت نســاجی کشور فعال بودند که به دلیل قاچاق 
و واردات بی رویه پوشــاک از سال های 92 تا 96 هزار 
و 800 واحد در این صنعت تعطیل شــد. در ســال 91 
نیز اتفاقات ارزی افتاد اما پیامدهای آن شش ماه بیشتر 

طول نکشید.
وی با بیان اینکه قیمت تمام شــده و کیفیت پنبه 
باید با صنایع مربوط به آن هماهنگ باشــد، افزود: 150 
هزار تن پنبه نیاز صنایع نســاجی  است که اکنون 60 تا 

65 هزار تن پنبه در داخل تولید می شود.
افزایش قیمت ارز زمینه رشد صنعت نساجی را 

فراهم کرده است
مدیرکل صنایع نساجی وزارت صمت با بیان اینکه 
حدود 80 درصد پوشــاک مصرفی کشور در داخل تولید 
می شود، اظهار داشت: برای ریسندگی الیاف پنبه امسال 
12 واحد ساخته می شود که تا کنون هشت واحد به بهره 
برداری رســیده اســت و چهار واحد نیز تا پایان سال به 
چرخه تولید وارد می شــود. همچنین امسال به ظرفیت 
تولید نخ های سیستم پنبه ای 50 هزار تن اضافه می شود.
افســانه محرابی افزود: در دو سال اخیر روند رو به 
رشــد در صنعت نســاجی به دلیل افزایش قیمت ارز و 

ممنوعیت واردات و حمایت از بخش تولید داشته ایم.
وی خاطرنشان کرد: امســال 60 هزار تن پنبه در 
داخل تولید می شــود در حالی که بــه 80 هزار تن پنبه 
نیاز داریم و نمی توانیم در واردات پنبه ممنوعیت داشــته 
باشــیم. در نخ های پلی استر به واردات نیاز نداریم و در 
حال تکمیل دســتورالعمل واردات پوشاک برای محدود 

کردن بیش از پیش قاچاق هستیم.
محرابی با بیان اینکه بر تأمین مواد اولیه و قیمت ها 
در چرخه تولید پوشــاک نظارت داریم، افزود: شناسه دار 
کردن تولیدات پوشــاک برای مقابلــه با قاچاق در حال 
انجام اســت و از تولید کنندگان می خواهیم به این طرح 
بپیوندنــد. کارگروه نخ برای نظــارت و مدیریت واردات 
ایجاد شــده اســت و تعرفه های واردات نخ؛ تعرفه های 

خوبی است.
واردات از هند، صنعت نخ کشور را از بین برده 

است
کارشــناس اقتصــادی حوزه صنعــت و تولید نیز 
بــا بیان اینکه واردات در زمــان تولید، صنعت داخلی را 
نابود می کنــد، گفت: به واردات پنبه نیاز داریم اما روش 
و مدیریت واردات، مهم اســت. اردیبهشــت امسال از 
ازبکســتان پنبه با نرخ 34 هزار تومان وارد شد و برخی 
صنایع نساجی با این قیمت پنبه را تهیه کردند اما با ادامه 
یافتن واردات پنبه از هند قیمت این محصول به 28 هزار 

تومان کاهش یافت.
صمیمی گفت: با توجه به اینکه برخی صنایع پنبه 
را با نرخ 34 هزار تومان خریده بودند قیمت تمام شــده 
نخ برای آنها 40 هزار تومان شد اما برخی دیگر از صنایع 
نســاجی نخ را با قیمت پایین تــری تولید کردند که این 
موجب ضرر به برخی صنایع نســاجی شد. وی افزود: از 

کشــور هند نخ وارد می کنیم و صنعت نخ کشــور را از 
بین می بریم و تولید پوشــاک را نیز با واردات پوشــاک 
بیچاره می کنیم. صنعت نســاجی ایران به دلیل واردات 
نخ، پوشاک و پارچه در حال از بین رفتن است. در حالی 
که پنبه در دنیا محصول راهبردی است اما این محصول 
اهمیت راهبردی خود را در کشورمان از دست داده است.
در ســال های گذشــته پنبه ایران به کشــورهای 
اروپایی صادر می شــد امــا اکنون بــه وارد کننده این 
محصول از کشورهای هند و ازبکستان تبدیل شده ایم.

برای دولت تولید پنبه در داخل مهم نبود
مجری طرح پنبه وزارت جهاد کشــاورزی، گفت: 
امسال حدود 40 درصد در مقایسه با سال گذشته افزایش 
کشت پنبه داریم و برنامه های دولت برای افزایش کشت 

پنبه پایدار است. 
 ابراهیم هزارجریبی افزود: وزارت جهاد کشاورزی 
دخالتی در واردات نــخ ندارد اما با وزارت صنعت، معدن 

و تجارت بر ایجاد چرخه کامل تولید پوشــاک در کشور 
تأکید می کنیم. 

هزارجریبــی گفت: از دلایل کاهــش تولید پنبه؛ 
سختی تولید این محصول و کاشت محصولات جایگزین 
به وســیله کشاورزان است. در سال های گذشته موضوع 
پنبه روی میز دولت نبوده زیرا واردات آن آســان تر و به 
صرفه تر بوده اســت. برای دولت تولیــد پنبه در داخل 
مهم نبود اما در یکی دو ســال گذشته تولید پنبه رونق 

گرفته است. 
تولید پنبه رو به بهبود است

رئیس هیأت مدیره صندوق پنبه ایران گفت: دلایل 
کاهش تولید پنبه کم توجهی به قیمت و محصول دهی 

کم بذر داخلی بوده که البته رو به بهبود است. 
اسدالله پاک سرشت افزود: با واردات دو نوع بذر پر 
تولید خارجی در یکی دو ســال اخیر میزان تولید پنبه در 

هکتار افزایش یافته است.

خبر

511/7اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . 1ـ نظر به دستور مواد 
1 و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رســمی مصوب 1390/9/20 و برابر رای شماره  139860306013001687 
مورخ 1398/7/15 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای 
محمدگنابادی نژاد فرزندغلامرضا درســه دانگ مشــاع از  ششدانگ یک باب ساختمان مسکونی  به مســاحت کل 188/09  متر مربع از پلاک  شماره 
9268  فرعی از یک اصلی واقع در اراضی  علی آباد بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شــده از آقای غلامرضا گنابادی نژاد مالک رســمی . 
2- 1ـ نظر به دســتور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رســمی مصوب 1390/9/20 و برابر رای شماره  
139860306013001688 مورخ 1398/7/15 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضی خانم فرزانه فردوسی  فرزندعباسعلی  درسه دانگ مشاع از  ششدانگ یک باب ساختمان مسکونی  به مساحت کل 188/09  متر مربع 
از پلاک  شماره 9268  فرعی از یک اصلی واقع در اراضی  علی آباد بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده از آقای غلامرضا گنابادی نژاد مالک 
رسمی .  محرز گردیده است، لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه 
این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی / کثیرالانتشــار در شــهرها منتشــر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه 
اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به 
اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و گواهی تقدیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد ک در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت 

به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1398/11/8

. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1398/11/23
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد

مفقودی
برگ سبز کامیونت ون سیستم نیسان تیپ 2400 مدل 1382 به شماره پلاک 131 ل 74 ایران32  شماره موتور 215113 شماره شاسی D13534 مربوط 

به جعفر نجفی غضبی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط میباشد.

موضوع تاسیس، تغییرات شرکت
تاسیس شرکت سهامی خاص توسعه کشاورزان هوشمند دانیار درتاریخ 02/11/1398 به شماره ثبت 1596 به شناسه ملی 14008938725 
ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :ارائه کلیه فعالیت ها در 
زمینه تهیه ، تولید، ساخت و مونتاژ ، تجهیز و راه اندازی خطوط تولید در کارخانه جات ، صنایع تبدیلی ، خرید و فروش ، صادرات و واردات 
کلیه کالاهای مجاز بازرگانی ، واردات تکنولوژی و صنایع مادر و ماشین آلات و تجهیزات تولیدی اعم از تهیه، تولید ، واردات ، تهیه و توزیع 
و پخش و بسته بندی کلیه کالاهای مجاز بازرگانی ، گشایش اعتبار و ال سی برای شرکت نزد بانک ها و ترخیص کالا از گمرکات داخلی 
، اخذ و اعطا نمایندگی شرکت های معتبر داخلی و خارجی ، برپایی غرفه و شرکت در کلیه نمایشگاه داخلی و خارجی ، اخذ وام و اعتبارات 
شرکت در کلیه مناقصات و مزایدات دولتی و خصوصی ،کلیه موارد فوق در صورت لزوم پس از اخذ مجوز های لازم درصورت لزوم پس از 
اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : اســتان خراســان رضوی ، شهرستان گناباد 
، بخش مرکزی ، دهســتان حومه ، آبادی انباربرق گناباد، جاده قوژد ، پلاک 0 ، مجتمع رشــد و فناوری ، کاوش 1 ، طبقه همکف ، واحد 4 
کدپستی 9691183173 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 100000000 ریال نقدی منقسم به 10000000 سهم 10 ریالی تعداد 
1000000 ســهم آن بی نام عادی تعداد 9000000 ســهم آن ممتاز سهامداران ممتاز از حق رای و سود زود هنگام و معافیت ها و مزایایی 
برخوردار هستند مبلغ 35000000 ریال توسط موسسین طی گواهی بانکی شماره 152156/98 مورخ 03/10/1398 نزد بانک بانک کشاورزی 
شعبه شعبه مرکزی گناباد-9160 با کد 2186 پرداخت گردیده است والباقی در تعهد صاحبان سهام می باشد اعضا هیئت مدیره آقای مهدی یار 
شیدائی به شماره ملی 0021001316و به سمت مدیرعامل به مدت 2 سال و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت 2 سال خانم صدیقه تنهائی 
کاخکی به شماره ملی 0919818625و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال آقای دانیال حافظ به شماره ملی 0924504781و 
به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات 
، قراردادها، عقود اســلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء آقایان دانیال حافظ و مهدی یار شــیدائی همراه با مهر شرکت 
معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان آقای محمدرضا ندائی به شماره ملی 0850181372 به سمت بازرس اصلی به 
مدت یک سال مالی آقای میثم خانی به شماره ملی 0941924718 به سمت بازرس علی البدل به مدت یک سال مالی روزنامه کثیر الانتشار 
 صبح امروز خراســان رضوی جهت درج آگهی های شــرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت 

نمی باشد. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری گناباد )749506(

موضوع تاسیس، تغییرات شرکت 
 تاســیس شــرکت سهامی خاص پاژ پارســیان کمیل درتاریخ 29/10/1398 به شماره ثبت 71042 به شناســه ملی 14008929584 ثبت و امضا ذیل 
دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شــرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :رشته ساختمان و ابنیه : دربرگیرنده امور پیمانکاری 
مربوط به ســاخت ساختمانها و ابنیه عمومی اعم از چوبی، آجری، سنگی، بتنی و فلزی، سازههای ساختمانی، محوطه های کوچک، دیوار کشی، اجرای 
پیاده روها. رشته راه و ترابری: در برگیرنده امور پیمانکاری مربوط به ساخت راه ها نظیر راههای اصلی و فرعی، بزرگراه ها، آزادراه ها، راه های ریلی، باند 
فرودگاه، سیستم های انتقال هوایی پایه دار، تونل ها، پل ها، راه های زیر زمینی و سیستم های حمل و نقل )تهیه، نصب، نگهداری و تعمیر تجهیزات( 
و راهداری و عملیات آســفالتی. شــرکت در مناقصات و مزایدات دولتی و خصوصی در داخل و خارج از کشور، ایجاد نمایندگی در داخل و خارج از کشور ، 
برپائی غرفه و شرکت در کلیه نمایشگاههای داخلی و خارجی ، گشایش اعتبارات و ال سی برای شرکت نزد بانک ها ، اخذ وام و تسهیلات بانکی از کلیه 
بانکها و موسسات مالی و اعتباری داخلی و خارجی جهت شرکت.عقد قرارداد با اشخاص حقیقی و حقوقی در داخل و خارج از کشور و خدمات پشتیبانی 
قابل واگذاری به بخش خصوصی درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : 
استان خراسان رضوی ، شهرستان مشهد ، بخش مرکزی ، دهستان تبادکان ، روستا گرجی سفلی، محله ندارد ، کوچه آبادی ، پلاک 0 ، طبقه همکف 
کدپســتی 9149135187 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 1000000 ریال نقدی منقسم به 100 سهم 10000 ریالی تعداد 100 سهم آن 
با نام عادی مبلغ 1000000 ریال توســط موسســین طی گواهی بانکی شماره 42/3563/1/9 مورخ 23/10/1398 نزد بانک صادرات شعبه رسالت با کد 
1903563 پرداخت گردیده اســت اعضا هیئت مدیره خانم معصومه سروری یدکی به شماره ملی 0860177191و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به 
مدت 2 سال آقای حسن زنجانی یدک به شماره ملی 0872860663و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت 2 سال آقای مرتضی فیاضی یدکی به شماره 
ملی 0944961746و به سمت مدیرعامل به مدت 2 سال و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار 
و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء منفرد مدیرعامل همراه با مهر 
شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان آقای تقی رضائی مقدم یدکی به شماره ملی 0860259374 به سمت بازرس علی 
البدل به مدت یک سال مالی آقای ابوالفضل خورسندی یدکی به شماره ملی 0922493103 به سمت بازرس اصلی به مدت یک سال مالی روزنامه کثیر 
الانتشار صبح امروز خراسان رضوی جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد )749539(

مفقودی
 HFC4GA31DF3029405 مدل 1394 به شماره پلاک 445 ل 76 ایران 32  شماره موتور S5 برگ سبز و سند کمپانی خودرو سواری سیستم جک تیپ

شماره شاسی NAKSH7316FB109585 مربوط به حسین جعفری مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط میباشد.

مشهد- تهران: روزانه
شنبه  ساعت:  1325 و 2210

يكشنبه ساعت:  1245
دوشنبه ساعت1420 و 1935

سه شنبه  ساعت:  2100
چهارشنبه  ساعت:1200   و 2200

پنج شنبه ساعت: 1425و 2025
جمعه ساعت:1620 و 2145

مشهد- زاهدان:  همه روزه ساعت: 1110 
مشهد- يزد :   همه  روزه 

شنبه ساعت 1730 و پنج شنبه ساعت: 1645 يكشنبه 
ساعت: 1915

 دوشنبه ساعت: 1445 ، سه شنبه ساعت: 1815 ، 
چهارشنبه ساعت: 1645 ، جمعه ساعت: 1730

مشهد- نوشهر: يكشنبه ساعت:  0845  و چهارشنبه ساعت:  0800
مشهد- اهواز: شنبه ساعت: 1515 دوشنبه ساعت:  0945 

و پنجشنبه ساعت: 0840
مشهد- شيراز: يكشنبه ساعت: 1730  و  پنجشنبه ساعت:  1710    

مشهد- ايلام: يكشنبه و چهارشنبه  ساعت: 1050  
مشهد - آبادان:  يك شنبه ساعت: 1910چهارشنبه  

ساعت: 1720
مشهد  - ساري:  چهارشنبه ساعت:  1730
مشهد - اردبيل :  پنج شنبه ساعت: 1225

مشهد -چابهار :  سه شنبه ساعت 1445 و جمعه ساعت:  1000
هواپیمایی آسمان
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شادابی پوست با مزوتراپی
 یکی از پیامدهای ناخواسته  پیر شدن، ایجاد 
ظاهری بی روح و خسته در پوست است. این 

عارضه به این دلیل ایجاد می شود که بدن 
با گذشت زمان توانایی خود برای دفع مواد 

سمی و زائد را از دست می دهد و با تضعیف 
گردش خون، مواد غذایی و اکسیژن کمتری 
به بافت ها می رسند. اگر پوست شما نیازمند 
جوانسازی و رسیدگی بیشتر است، می توانید 
از مزوتراپی که یک روش بی خطر و طبیعی 

است و ظاهر پوست شما را شاداب و با طراوت می کند استفاده کنید. مزوتراپی 
تزریق داروها، ویتامین ها، مواد معدنی، آنتی اکسیدان ها و آمینواسیدها به شکل 

مستقیم به مزودرم یا میان پوست است.دکتر موسوی در خصوص مزایا و عوارض 
مزوتراپی گفت: این روش، هیچ گونه گردش گوارشی و کبدی ندارد و مقدار دوز 

مصرف دارو کمتر از مصرف آن به صورت خوراکی است؛ تنها عارضه شناخته شده 
این روش حساسیت مختصر، قرمزی و تورم موضع تزریق است.

وی با اشاره به دو روش انجام مزوتراپی، به صورت دستگاهی با مزوگان و یا دستی 
با سرنگ انســولین، تصریح کرد: هر دو روش بسیار کم درد و فقط در محل تزریق 

درد مختصری وجود دارد که با بی حسی موضعی رفع می شود.
موسوی ماندگاری این روش را مادام العمر دانست و افزود: تعداد جلسات متغیر است 
و روند پیری به صورت عادی طی می شــود، بنابرایــن تجدید دوره تزریق ارتباطی 
بــا ماندگاری روش نــدارد و فقط برای جلوگیری از ادامه روند پیری پوســت، باید 

مزوتراپی هرسال دوسال یک بار تکرار شود.

          جوان بمانید

آدرس: ابتدای بلوار فرامرز عباسی، برج نجاری بهارستان، طبقه4، واحد402 
09129596915 -09055912454

Dr.Mousavi.80432

 مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی استان خراســان رضوی از افتتاح 17 واحدصنعتی و تولیدي با 
سرمایه گذاری 13760 میلیارد ریال در دهه مبارک فجر در شهرک ها و نواحی صنعتي استان، خبر داد.

به گزارش صبح امروز، مسعود مهدی زاده مقدم در بازدید از شرکت های فنی مهندسی شهرک فناوری 
و بیوتکنولوژی شمال شرق کشور، اظهار کرد: دهه مبارک فجر فرصتی برای یادآوری ارزش های بنیادین 
انقلاب اســلامی و آن حماسه ها و ایثارگری ها است و باید تمام تلاش خود در جهت پیشرفت و توسعه 

بیشتر انجام دهیم. 
وی افــزود: راه اندازی و توســعه واحدهای صنعتی و تولیدی یکی از اولویت هــا و برنامه های اصلی ما 
بوده و هســت و در همین راســتا زیرســاخت ها به صورت برنامه ریزی شــده انجام شده تا صنعتگران 
 دغدغــه ای در این خصوص نداشــته و روند اســتارت شــروع کار آنها با ســرعت بیشــتری صورت 

پذیرد.
مهدی زاده مقدم ادامه داد: بخش خصوصی حضور اثرگذاری در روند ســرمایه گذاری ها در شهرک ها و 

نواحی صنعتی داشته و این حضور منجرب به تولید و اشتغال زایی برای 880 نفر شده است.
وی عنوان کرد: با حمایت های صورت گرفته، در دهه مبارک فجر17 طرح صنعتی و تولیدی با سرمایه 

گذاری 13760 میلیارد ریال در شهرک ها و نواحی صنعتی افتتاح خواهند شد.
وی عنوان کرد: واحدهای صنعتی که در دهه مبارک فجر به بهره برداری می رســند در شــهرک های 
صنعتی کاویان، ماشــین ســازی، خیام و چناران اســت که با تولید محصولاتی مانند مقاطع فولادی و 
میلگرد، پودرآلومینیوم خالص ،تولید شیشــه جام به روش فلوت هستند که فعالیت خود را شروع خواهند 

کرد.
وی تأکید کرد: حمایت از تولید از رویکردهای اصلی ما در مســیر تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی بوده و 
ازاین رو واحدهای صنعتی و تولیدی با حمایت هایی در بخش های زیرســاختی ازجمله تأمین آب، برق، 

گاز و مخابرات به بهره برداری می رسند.
رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان خراسان رضوی، خاطرنشان کرد: هم 
اکنون 50درصد از صنایع،41درصد از اشتغال صنعتی و 26 درصد از سرمایه گذاری استان در شهرک ها و 
نواحی صنعتی خراسان رضوی قرار دارد که با49 شهرک و ناحیه صنعتی مصوب و 40شهرک فعال زمینه 

استقرار 2 هزار و 631 واحد صنعتی را با اشتغال 75 هزار و 678 نفر را فراهم کرده است.
وی درپایــان گفــت: بهره بــرداری از واحدهای صنعتی یکی از دســتاوردهای مهم اســتان بوده که 
ســرمایه گذاران صنعتی شــروع به تولید کردند و اشــتغال ایجاد شــد، که این مهم بیان گر حمایت 
 های مســتمر استاندار محترم و دیگر ارکان نظام در استان هســت که به بهترین شکل ممکن صورت 

پذیرفته است.  

سخنگوی کمیســیون تلفیق لایحه بودجه سال 99 گفت: براساس تصمیم کمیسیون تلفیق از فروردین 
99 یارانه نقدی از 45 هزار تومان به حدود 72 هزار تومان افزایش می یابد.

هادی قوامی در نشســت خبری روز دوشــنبه، کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال 99، گفت: با توجه به 
اینکه مردم از عملکرد وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در زمینه پرداخت یارانه معیشــتی گلایه هایی 
داشتند در کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال آینده مقرر شد؛ 20 درصد از 31 هزار میلیارد تومان حاصل 
از افزایش قیمت بنزین به افراد تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی )ره( و سازمان بهزیستی پرداخت 

شود و باقیمانده منابع به دست آمده از اصلاح قیمت بنزین میان 78 میلیون یارانه بگیر توزیع شود.
وی افزود: از آنجا که تعداد مددجویان کمیته امداد امام خمینی )ره( و سازمان بهزیستی حدود 7 میلیون 
نفر اســت در مرحله نخســت به هر فرد حدود 50 هزار تومان بابت یارانه معیشت پرداخت می شود. از 
فروردین سال 99 رقم یارانه نقدی از 45 هزار تومان به 72 هزار تومان افزایش می یابد به این معنا که 
45 هزار تومان بابت یارانه نقدی و حدود 27 هزار تومان به ازای کمک معیشــتی به همه یارانه بگیران 

پرداخت خواهد شد.
سخنگوی کمیسیون تلفیق همچنین در تشریح پرداختی های قانون هدفمندی یارانه ها گفت: عوارض و 
مالیات بر ارزش افزوده فرآوردهای نفتی فروش داخلی 10هزار میلیارد تومان، عوارض و مالیات بر ارزش 
افزوده  گاز طبیعی 2360 میلیارد تومان، عوارض و مالیات بر ارزش افزوده برق هزار و 800 میلیارد تومان 
و عوارض و مالیات بر ارزش افزوده ســوخت نیروگاه ها 35 میلیارد تومان بخشی از پرداخت های قانون 

هدفمندی یارانه هار ا تشکیل می دهد.
وی ادامه داد: برای یارانه نان و خرید تضمینی گندم 12 هزار و 100 میلیارد تومان، تغذیه و امور رفاهی 
دانشــجویان 400 میلیارد تومان و  تولید واشــتغال، حمل و نقل ریلی و مسکن و نهادهای کشاورزی و 

صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان و روستایی 10 هزار و 200 میلیارد تومان پیش بینی شده است.
این نماینده مردم در مجلس دهم همچنین یادآور شــد: براســاس مصوبه کمیســیون تلفیق در صورت 
افزایش دریافتی ناشــی از صادرات و فرآوردهای نفتی و یا ناشــی از تفاوت دریافتی نرخ ارز یا کاهش 

مصرف داخلی اتفاق بیفتد  این رقم به یارانه نان و خرید تضمینی گندم اضافه می شود.
وی بــا بیــان اینکه بر اســاس مصوبه کمیســیون حدود یــک میلیــارد و 800 میلیــون تومان نیز 
بــه بیمــه زنان سرپرســت خانوار و بد سرپرســت اختصــاص می یابــد، ادامــه داد: همچنین وزارت 
تعاون موظف اســت با اســتفاده از کلیه بانک های اطلاعاتــی که در اختیار دارد و بر اســاس معیارها 
و ضوابط نســبت به شناســایی و حذف ســه دهــک از یارانه بگیــران اقدام کند. همچنین ســازمان 
 هدفمنــدی مکلف اســت امــکان ثبت نام برای  کســانی کــه موفق به ثبــت نام یارانه نشــدند را 

فراهم کند. ال
 ری

رد
لیا

 می
13

76
ی 0

ذار
ه گ

مای
سر

 با 
ي

ید
تول

 و 
ی

نعت
 ص

حد
 وا

17
اح

فتت
 ا

ود
ی ش

ن م
وما

ر ت
هزا

 7۲
ده 

آین
ل 

سا
در 

ی 
قد

ه ن
ران

یا

خبرخبر



4
سه شنبه 8 بهمن ماه 1398/   سال سوم  /   شماره 627

Vol.3.No.627  /  Jan.28.2020

w w w . s o b h e - e m r o o z . i r
sobhe.emrooz.news@gmail.com

عه
جام

مدیرکل امور اتباع و مهاجران خارجی اســتانداری خراسان رضوی گفت: 
اجــرای چهاردهمین طرح آمایش و تمدید یک ســاله اقامت پناهندگان و 
اتبــاع خارجی دارای کارت آمایش در این اســتان تا روز 24 بهمن جاری 

تمدید شد.
محمد تقی هاشــمی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: آن دســته از اتباع 
خارجی ســاکن خراســان رضوی که دارای »کارت آمایــش 13« بوده و 
تغییراتــی در خانوار آنها ایجاد شــده می توانند تغییرات صورت گرفته را از 

هم اکنون اعمال نموده و در مرحله 14 طرح آمایش شرکت کنند.وی ادامه 
داد: از مزایای »کارت آمایش 14« این است که اگر تبعه خارجی متقاضی 
اشتغال باشد، اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی خراسان رضوی پاسخگوی 
وی خواهد بود.مدیرکل امور اتباع و مهاجران خارجی اســتانداری خراسان 
رضوی گفت: همچنین داشتن این کارت برای ثبت نام  دانش آموزان اتباع 
خارجی در مدارس، مراجعات بانکی و رفت و آمدهای بین شهری در داخل 

کشور ضروری است.

تمدید طرح
 آمایش ۱۴

در نشست هفته سرطان بیان شد: 

شیوع بیماری سرطان
عضــو هیئت علمی دانشــگاه 
علوم پزشــکی مشهد گفت :  
به  طور کلی سرطان در کشور 
ما و در کل دنیا رو به افزایش 
است و این فقط خاص کشور ما 

نیست.
به گــزارش صبح امروز دکتر آل 
داود افزدر: شــاید بگوییم آهنگ 
رشد آن در کشــور ما نسبت به 
برخی از کشــورها بیشــتر است 
ولی این روند افزایشــی در تمام 

دنیا است و علل مختلفی دارد.
وی ادامه داد: یکی از مهمترین علل آن پیشــرفت 
های پزشکی است پیشــرفت های پزشکی امروزه 
باعث شــده است که بسیاری از بیماری ها از جمله 
عفونت ها که در گذشــته کشــنده بــوده با انجام 
واکسیناســیون کنترل شــود که این پیشرفت ها 
وضعیت ســلامت را در جوامع بــه طور کلی تغییر 

داده است. 
وی ادامه داد: علم پزشــکی توانســته این موارد را 
کنترل کند و باعث شــده که افرادی که در سنین 
پاییــن تر با بیماری های ســاده عفونی از بین می 
رفتند طول عمر بهتر و با کیفیت تری  داشته باشند، 
لذا کم کم تاثیر بیماری های غیر واگیر مثل بیماری 
های قلبی و عروقی و سرطان بیشتر می شود ، پس 
یک علت عمده آن پیشرفت های پزشکی است که 
باعث شــده مردم با بیماریهای ساده از بین نروند و 
منجر به این شــده که به طور کلی طول عمر افراد 
در همه جوامع افزایش پیدا کند و هر چه انســانها 
ســن بیشتر و طول عمر بیشــتری داشته باشند به 
تدریج اختلالات و آســیب های ژنتیکی که منجر 
به ســرطان می شود در آنها تجمع پیدا کند که این 
یک روند طبیعی اســت بنابراین این را باید بدانیم 
این وضعیت در همه جا وجود دارد و در کشــور ما 

نیز هست. 
پیشگیری از سرطان

آل داود اظهار کرد: مســئله بسیار مهم دیگر بحث 
پیشگیری از ســرطان است ، یک قسمت عمده از 
سرطان قابل پیشــگیری است به این منظور اولین 
کاری که مــی توانیم انجام دهیم  این اســت که 
عواملی را که باعث ســرطان میشــود بشناسیم  و 
با اطلاع رســانی به آحاد جامعه و بــا تغییری که 
بــه عادات زندگــی مان می دهیــم بتوانیم  از آن 
پیشــگیری کنیم. حدود 30 تــا 40 درصد از انواع 
ســرطان ها با این روش قابل پیشگیری هستند و 
این موضوع تنها وظیفه سیســتم های بهداشتی و 
وزارت بهداشت نیست زیرا عوامل خطر بسیار متعدد 
اند و برخی از آنها کنترلشــان در اختیار سایر حوزه 
ها است لذا همه سازمان ها ، وزارتخانه ها، ارگانها و 

همه مردم باید در این موضوع نقش داشته باشند. 
وی یکــی از عوامــل خطر را عامــل بیولوژیک و 
میکروبی بیان کرد و افزود:  ویروس HPV ویروسی 
است که نقش بسیار مهمی در بروز درصد عمده ای 
از ســرطان های زنان مانند سرطان دهانه رحم دارد 
که یک معضل بهداشتی برای بانوان در بسیاری از 
جوامع است که با کنترل و واکسیناسیون می توان 
درصدی از عفونت هایی را که  به دنبال این ویروس 
بــه وجود می آیند کنترل کــرد؛ همچنین ویروس 
دیگری که در دو دهه اخیر با انجام واکسیناســیون 
بسیار خوب کنترل شده است ویروس هپاتیت است. 

تماس با مواد شیمیایی مختلف
آل داود عامل دیگر بروز سرطان را عوامل شیمیای 
بیان کرد و گفت: مواد شــیمیایی مختلفی که ما از 
صبح تا شــب با آن در تماس هســتیم و در دنیایی 
از آنها غوطه و هستیم می توانند سرطان زا باشند، 
ســازمان بهداشــت جهانی اداره ای به نــام اداره 
تحقیقات ســرطان دارد که در ایــن زمینه اقدامات 
بســیار زیادی انجام داده است از جمله اقداماتی که 
این اداره در حوزه ســرطان انجام داده تقسیم بندی 
عوامل ســرطان زا مواردی که ایجاد ســرطان می 
کنند، مواردی  که احتمال دارد ســرطان زا باشــند 
و مواردی که با احتمال کم ممکن اســت سرطان 

زا باشند. 

وی تشریح کرد: عوامل شیمیایی که ایجاد سرطان 
می کند بسیار زیاد اســت به عنوان مثال دخانیات 
مانند ســیگار و قلیان حاوی مواد شــیمیایی بسیار 
زیادی اســت که سرطان زا بودن آن اثبات شده به 
عنوان مثال 72 عامل شــیمیایی برای سیگار اثبات 
شده که قطعاً سرطان زاست از نظر وضعیت آلودگی 
هوا هر چند که در جوامع مختلف درصد اثر گذاری 
در بروز ســرطان یکسان نیست و می تواند متفاوت 
باشــد اما به هر صورت نقصی که امروزه در جوامع 
بــه  آن مبتلا هســتند آلودگی هوا در شــهر های 
بزرگ اســت که در واقع می تواند عوامل ســرطان 
زای زیادی را با انسانها مواجه کند، عوامل شیمیایی 
که در محیط کار وجود دارد نیز می تواند ســرطان 
زا باشد به عنوان مثال کسانی که در آبکاری فلزات 
یا صنایع پلاســتیک و صنایع مختلفی که در رابطه 
با ســموم شیمیایی و کودهای کشــاورزی هستند 
مشــغول به فعالیت هستند ممکن است در معرض 

خطر باشند. 
نور خورشید عامل دیگر سرطان

عضو هیئت علمی دانشــگاه علوم پزشــکی مشهد 
عامــل دیگر بروز ســرطان را عوامل فیزیکی بیان 
کرد و توضیح داد: شــایعترین عامــل فیزیکی نور 
خورشید اســت که عامل اصلی بروز سرطان های 
پوســت اســت، همچنین احتمال داده می شود که  

اشعه های یونیزون مثل پرتو ایکس نیزو پرتوهای 
الکترومغناطیسی مثل دکل های ماهواره و موبایل 
نیز می تواند سرطان زا باشد . وی بیان کرد : پروسه 
ســرطان زایی یعنی روندی که افراد با  یک عامل 
ســرطان زا مواجه می شوند تا ایجاد  ایجاد سرطان 
کند در آن ها30 تا 40 ســال طول می کشــد یعنی  
عاملی که تــازه آمده و مورد اســتفاده قرار گرفته 
ممکن است به این زودی سرطان زا بودنش را نشان 
ندهد، موبایل نیز عاملی است که در دو دهه اخیر در 
حال استفاده است بنابراین به طور قطعی نمی توان 
گفت که سرطان زاســت اما برخی از سرطان های 
مغــز را مرتبط با آن دانســته اند. وی با بیان اینکه 
سرطان قابل درمان اســت گفت : سرطان به غیر 
از معضلات پزشــکی و درمانی معضلات اجتماعی 
نیز دارد مثلا  فردی که سرطان دارد نگران است و 
ترس دارد و از دیگران نیز خجالت می کشــد و این 
موضوع را از دیگران پنهان می کند، اما شخصی که 
بیماری مانند فشار خون دارد نگران نیست و آن را 
از دیگــران پنهان نمی کند، در صورتی که بیماری 
فشــارخون علاج پذیر نیســت اما درصد زیادی از 
موارد ســرطان قابل درمان قطعی است، مخصوصاً 
بیمارانی که به موقع مراجعه می کنند ممکن اســت 
با یک جراحی ســاده و یا یک درمان ســاده برای 

همیشه بیماریشان خوب شود. 

در کمیته مراسم دهه فجر ارتش بیان شد:

عزم ملت عامل پیروزی انقلاب 
ارشد نظامی ارتش در منطقه شمال شرق کشور گفت: عزت و عزم 

ملت ایران باعث پیروزی انقلاب اسلامی شد.
 به گزارش روزنامه صبح امروز، امیر ســرتیپ دوم ســتاد رضا 
آذریان در کمیته مراســم ســتاد دهه فجر که دوشنبه صبح در 
ستاد این قرارگاه برگزار شد، افزود: ملت ایران به برکت ولی فقیه 

نشان دادند که همچنان پشتیبان نظام اسلامی هستند.
 فرمانده قرارگاه منطقه ای شمال شرق نزاجا تصریح کرد: با توجه 
به فرمایشــات مقام معظم رهبری در راه تحقق بخشــیدن به گام 
دوم انقلاب همچنان باید عزم ملی و اراده قوی ادامه داشته باشد.

 وی با اشاره به رهبری امام راحل و فراز و نشیب هایی که تاکنون 
انقلاب اسلامی پشت سر گذاشته بیان کرد: ارتش و نیروی هوایی 
با پیوستن به انقلاب تاثیرات خوبی در روند پیروزی انقلاب گذاشت و ارتش از همان 

ابتدای انقلاب در کنار مردم حضور داشته است.
 امیــر آذریان توضیح داد: بدنه ارتش بدنه ای  انقلابی و مذهبی بود و بعد از پیروزی 
انقلاب آمریکا و استکبار جهانی چون می دیدند منافع آنها از بین رفته درصدد ضربه 

زدن به نظام مقدس جمهوری اسلامی بودند.
نوک پیکان دفاع از انقلاب به سمت دشمنان خارجی

 وی ابراز کرد: ارتش از همان ابتدای انقلاب در نوک پیکان دفاع از انقلاب و مبارزه 
با دشــمنان خارجی بود به گونه ای که در مناطق کردســتان و گنبد با فرو نشاندن 
تهدیدات و ضربات منافقین آنها را خنثی کرد و شــهید ســپهبد ولی الله قرنی اولین 

شهید ترور نظام جمهوری اسلامی ایران قرار گرفت.
 ســرتیپ دوم آذریان تبیین کرد: سبک زندگی برای کارکنان و خانواده ها بسیار مهم 
اســت و با توجه به فرمایشات مقام معظم رهبری در گام دوم انقلاب به این موضوع 
بیش از پیش باید پرداخته شــود. وی از آمادگی بسیار خوب ارتش و نیروهای مسلح 
خبر داد و اظهار کرد: وظیفه اصلی ما رصد دشــمنان و ترفند های آن است که اجازه 

هیچ تعرضی را به دشمنان در تمام مرزهای کشور را نخواهیم داد.
 وی حضور پایگاه های آمریکا در منطقه را تهدیدی برای کشــور دانســت و تاکید 
کرد: آمریکا و دشمنان هیچگاه نتوانستند به اهداف خود برسند و با توجه به حمایت 

خود از سلطنت طلب ها و فتنه گران به حول و قوه الهی همیشه شکست خوردند.
برنامه های دهه فجر ارتش

 امیر ســرتیپ دوم آذریان رژه موتورســواران نیروهای مســلح در روز 12 بهمن از 
فرودگاه شــهید هاشمی نژاد تا میدان شــهدا، گلباران مزار شهدا ، اعزام سخنرانان 
نظامی به مراکز علمی و دانشــگاهی، دیدار با نماینده ولی فقیه و امام جمعه مشهد 
مقــدس در روز 19 بهمن به مناســبت روز نیروی هوایی، دیدار با خانواده شــهدا و 
ایثارگران، برگزاری صبحگاه مشــترک، نورافشانی در جبل النور کوهسنگی در شب 
22 بهمن و حضور فعال و گســترده فرماندهان و کارکنان نیروهای مسلح را از اهم 

اقدامات کمیته مراسم برشمرد. 
در این مراســم حجت الاسلام والمسلمین حسین سلیمانی هماهنگ کننده عقیدتی 
سیاسی های  ارتش در منطقه خراسان نیز با توجه به گام دوم انقلاب، نظام اسلامی، 
دولت اســلامی، جامعه و تمدن نوین اســلامی را از ابزار اصلی تحقق بخشیدن به 

اهداف انقلاب نام برد.
 وی با اشــاره به مصادف بودن روز 22 بهمن با اربعین شهادت سپهبد شهید قاسم 
سلیمانی و شــهدای مقاومت بیان کرد: شهید ســلیمانی در راه تحقق بخشیدن به 
آرمان های انقلاب گام برداشــت و جان خود را تقدیم به نظام انقلاب کرد و ما باید 

قدردان شهدا و نظام باشیم.

خبر

آغاز فعالیت  سامانه جامع روابط کار
مدیرکل روابط کار وزارت تعاون درخصوص راه اندازی این ســامانه در سراسر کشور 
گفت: ســامانه جامع روابط کار تا 22 بهمن ماه در سراسر کشور فعالیت خود را آغاز 
می کنــد و تقریبا تمام خدمات حوزه روابط کار به صورت الکترونیکی و غیرحضوری 

انجام می شود.
به گزارش صبح امروز، کوروش یزدان افزود: کارگران و کارفرمایان برای اســتفاده 
از خدمات این ســامانه ابتدا باید به دفاتر پیشخوان دولت مراجعه و برای دریافت نام 
کاربری و رمز عبور اقدام کنند و ســپس می توانند وارد ســامانه جامع روابط کار به 

نشانی www. prkar.mcls. gov.ir از شوند.
وی تصریــح کرد:  بســیاری از کارگــران در حوزه های مختلــف کار می کنند که 
قراردادی ندارند و به دلیل اینکه رابطه بیمه ای بین آنها و ســازمان تامین اجتماعی 
برقرار نیســت، وزارت کار نیز اطلاعاتی از آنها ندارد. یزدان اظهار کرد: با تشــکیل 
پرونــده احراز هویت کارگران و ثبت اطلاعات در ســامانه جامع روابط کار، چنانچه 
قراردادی بین کارگر و کارفرما منعقد نشــود، ثبت اطلاعات کارگر به منزله ســرانه 

اشتغال کارگری است که در حوزه کار و تولید مشغول به کار است.
وی اشــاره کرد: با راه اندازی سامانه جامع روابط کار، کارفرمایان به این موضوع پی 
خواهند برد که حتی اگر قراردادی منعقد نشود، جزئیات فعالیت کارگر مشخص است 

و کارگر می تواند از تمام مزایایی که در قانون کار وجود دارد بهره مند شود.
یزدان ادامه داد: در حال حاضر کارگران و کارفرمایان به صورت داوطلبانه اطلاعات 
خود را وارد می کنند و پرونده الکترونیکی تشــکیل می شود و این امر نه به واسطه 

صرف شکایات و رسیدگی مراجع حل اختلاف است.
وی تبییــن کرد: در مرحله بعد چنانچه افراد، داوطلبانه اقدام نکنند، چنانچه کارگری 
طرح دعوی و خواســته ای داشته باشــد یا کارفرمایی بخواهد از حوزه معاونت کار 
خدماتــی را دریافت کند باید از زیرســامانه های جامع روابــط کار مطالبات خود را 

پیگیری کند.
یزدان گفت: پرونده الکترونیکی برای کارگر و کارفرما یک بار تشکیل می شود و در 
حیات جاری شــغلی فرد موثر است و قابلیت دسترسی را برای وزارت کار فراهم می 

کند و نیاز نیست که در مراحل بعدی نیز انجام شود.
وی خاطر نشــان کرد: کارفرمایان برای ارائه طرح طبقه بندی مشاغل براساس ماده 

48 و 49 قانون کار از طریق زیرسامانه می تواند استفاده کنند.
تبادل نامه و ابلاغیه ها در این زمینه باید از طریق ســامانه جامع روابط کار باشد که 

کارفرمایان نیز ملزم به استفاده از این سامانه هستند.

گزارش

رئیس اداره درمان و امور بیمه کمیته امداد خراســان رضوی از اجرای طرح مشارکتی حمایت 
این نهاد با مشارکت دانشگاه علوم پزشکی و مراکز بهداشت از 8هزار و 817 کودک دچار 

سوء تغذیه در 9 ماهه امسال خبر داد.
به گزارش روزنامه صبح امروز، ســید حسین حکیمی با اشاره به این که فقر غذایی در 
کودکان نیازمند می تواند در آینده مشکلات زیادی برای آن ها ایجاد کند، گفت: مبارزه 
این نهاد با ســوءتغذیه کودکان با مشــارکت وزارت بهداشت به شکل ویژه دنبال می 

شــود و کودکان زیر پنج سال که از نظر شاخص های رشد در وضعیت مناسبی نیستند 
توسط مراکز بهداشتی و درمانی شناسایی و به کمیته امداد معرفی می شوند.

وی با اشــاره به اینکه برای کمک به بهبود تغذیه کودکان زیر پنج ســال، ماهیانه به صورت 
میانگین 100 هزار تومان در قالب بن کارت شــارژ می شــود، بیان کرد: والدین کودکان مبتلابه 
ســوءتغذیه از طریق این بن کارت می توانند مواد غذایی موردنیاز کودکان خود را از فروشگاه های 
طرف قرارداد با کمیته امداد تهیه کنند.حکیمی ادامه داد: همچنین در این مدت از 100 مادر باردار 

و شیرده نیز حمایت صورت گرفت.

 مدیرکل آموزش و پرورش خراسان رضوی گفت: چهار دهه پرافتخار را انقلاب اسلامی پشت 
سر گذاشته و استقلال، آزادی، امنیت و عزت را برای ملت ما به ارمغان آورده است.

به گزارش صبح امروز، قاســمعلی خدابنده در جمع روســای ادارات آموزش و پرورش 
اســتان افزود: با پیروزی انقلاب اســلامی جهان از حالت دو قطبی خارج شد و امروز 

کشور ایران نه تنها در منطقه بلکه در کل دنیا نقش بسزا و مهمی ایفا می کند.
وی تصریح کرد: یکی از جلوه گاه های تجلی اراده و مشــارکت مردم، انتخابات است 

و در طی چهار دهه گذشــته پس از پیروزی انقلاب، 36 انتخابات در کشور برگزار شده 
و این مهم نشان از مردم سالاری دینی است.

خدابنده ادامه داد: انتخابات تجلی گاه دموکراســی و جمهوریت اســت و مردم در سرنوشــت 
سیاسی، فرهنگی و اجتماعی خود سهیم می شوند لذا حضور در انتخابات یک تکلیف است.

وی ابراز کرد: آموزش و پرورش اســتان با تمام توان برای برگزاری هرچه باشکوه تر انتخابات در 
اســفندماه 98 تلاش خواهد کرد و با بسیج تمام امکانات، تجهیزات، منابع مالی و نیروی انسانی 

کمک خواهیم کرد این انتخابات به بهترین وجه ممکن برگزار شود.

امنیت و عزت ره آورد انقلاب اسلامی  حمایت کمیته از۹هزار کودک دچار سوتغذیه 
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رییس مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی از موجود بودن 
کیت های تشخیصی ویروس کرونا در کشور خبر داد 
و گفت: تعداد بیشــتری کیت تشخیصی در روزهای 

آتی برای ذخیره استراتژیک وارد کشور می شود.
کیانوش جهانپور روز دوشنبه در گفت  وگو با خبرنگار 
ســلامت ایرنا درباره مباحث مطرح شــده مبنی بر 
کمبود کیت های تشخیصی ویروس کرونا بیان کرد: 
این کیت های تشخیصی برای کنترل ویروس کرونا 

از آلمان وارد شده و اکنون در کشور وجود دارد.
وی در پاســخ به این سوال که اگر شخصی علائم 
ابتلا به ویروس کرونــا را دارد، به کجا باید مراجعه 
کند، گفت: افــراد می توانند به مراکز بهداشــتی و 
درمانی مراجعــه کنند تا اقدامــات لازم برای آنها 
انجام شود. در صورت نیاز، فرد به بیمارستان معین 

شهرستان ارجاع داده می شود.
رییس مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت 
بهداشــت ادامه داد: اکنون بیمارستان شهدای یافت 
آباد تهران به عنوان بیمارستان معین برای ویروس 

کرونا در نظر گرفته شده است.
جهانپور اظهار کرد: آزمایش در مراکز بهداشــتی و 
درمانی از افراد اخذ شــده و نمونه ها برای بررسی به 
آزمایشگاه ملی آنفلوآنزا ارسال می شود. اکنون هیچ 

آزمایش مثبتی مبنی بر وجود ویروس کرونا مشاهده 
نشده اســت.علیرضا رییسی معاون بهداشت وزارت 
بهداشــت نیز درباره آمادگی ایــن وزارتخانه برای 
پیشــگیری از ورود ویروس کرونا به کشور تصریح 
کرد: شهروندان چین برای ورود به ایران باید کارت 
سلامت داشته باشــند. البته هنوز به مرحله اضطرار 
این بیماری نرســیده ایم و جای نگرانی نیست، اما 

جای هوشیاری هست. کنترل های مرزی بر اساس 
اصول علمی برای جلوگیــری از ورود این بیماری 
در حال انجام اســت و ماموران وزارت بهداشت در 
فرودگاه ها با ماسک و تجهیزات لازم کار دیده وری 
و غربالگــری را انجام می دهنــد و اکنون نیازی به 
لباس مخصوص مانند آدم فضایی نیســت و دلیلی 

ندارد مردم را بیش از حد نگران کنیم.

ایران از کرونا در امان است
ایران در زمره 25 کشور پر مخاطره جهان به لحاظ 
ابتلا به ویروس کرونای چینی از ســوی ســازمان 

جهانی بهداشت معرفی نشده است.
مدیر گروه پیشگیری و مبارزه با بیماریهای دانشگاه 
علوم پزشکی مشهد روز دوشنبه با بیان این مطلب 
به خبرنــگار ایرنا گفت: با شــیوع بیماری کرونا در 
کشور چین، ســازمان جهانی بهداشت به 25 کشور 
دنیا به لحــاظ خطر ابتلا و گســترش این بیماری 
هشدار داده است که از بین کشورهای منطقه امارات 

متحده عربی از مناطق پرخطر به شمار می رود.
دکتر محمدجعفر صادقی افزود: کشورهای پر خطر 
ابتلا به ویروس کرونا به لحاظ بیشــترین ارتباط و 
سفر به کشور چین از سوی سازمان جهانی بهداشت 

مشخص شده اند.
مدیر گروه پیشگیری و مبارزه با بیماریهای دانشگاه 
علوم پزشکی مشــهد گفت: ویروس کرونا خانواده 
بزرگی از ویروس ها هستند که باعث عفونت تنفسی 
می شوند و این نوع ویروســها تاج دار بوده که واژه 
کرون نیز از همین امر نشــات گرفته اســت و این 
ویروس در سالهای گذشته در کشورهایی مانند مصر 
شیوع داشته  اســت که به کرونای مصری معروف 
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با هدف اهدای کتاب دفاتر مدیران 
آغاز شد؛

پویش »کتاب خواندنی 
است نه تزئینی« در 

استان خراسان رضوی

 مدیرکل کتابخانه های عمومی خراسان رضوی با پویش»کتاب خواندنی 
اســت نه تزئینی« از مدیران اســتان جهت اهدای کتاب دفاتر خود برای 
تجهیز کتابخانه های مناطق محــروم دعوت کرد.به گزارش صبح امروز، 
مدیــرکل کتابخانه های عمومی خراســان رضوی حجت الاســلام علی 
اکبر ســبزیان با پویش»کتاب خواندنی است نه تزئینی« از مدیران استان 
جهت اهــدای کتاب دفاتر خود برای تجهیز کتابخانه های مناطق محروم 

دعــوت کرد.وی گفت: نهاد کتابخانه هاي عمومي کشــور با هدف تقویت 
اجراي برنامه مســتمر اهداي کتاب، در تمامي کتابخانه هاي کشور پویش 
»اهــداي کتاب، اهداي آگاهي« را در دســت اجرا دارد تا به واســطه آن 
منابع کتابخانه هاي عمومي تقویت شودحجت الاسلام سبزیان یادآور شد: 
کتابهای جمع آوری شده از طریق این پویش جهت تجهیز کتابخانه های 

روستایی، سیار و مناطق کم برخوردار استان استفاده خواهد شد.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری 
خراســان رضوی گفت: صنایع دستی بستر و زمینه ساز 
تکامل فرهنگی اســت و این هنــر، مدنیت و افکار یک 

جامعه را انتقال می دهد.
وی ادامه داد: در صنایع دســتی، هنرمند روح خود را در 
تار و پود صنایع ماندگار می کند اما در صنایع ماشینی این 
گونه نیست چرا که ماشین، روح ندارد و یکنواخت عمل 
می کند.ابوالفضل مکرمی فر افزود: فناوری و صنعت در 
هر عرصه ای خود را نشــان می دهــد و اکنون دوره ای 
نیست که با این مساله به صورت بسته برخورد کنیم چرا 

که فناوری ســیلی است که چه بخواهیم و چه نخواهیم 
ما را تحت تأثیر خود قرار می دهد.

وی ادامه داد:گاه از صفر تــا ۱۰۰ کار صنایع و فناوری 
توسط دستگاه انجام می شود و نقش هنرمند در این بین 

کاملًا از بین می رود که این، رویه درستی نیست.
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری 
خراســان رضوی گفــت: اگر فناوری به صنایع دســتی 
لطمه ای نزد حضورش را باید به رسمیت شناخت در غیر 
این صورت حضورش بر ما تحمیل خواهد شــد بنابراین 
باید نوآوری را در صنایع دســتی مورد توجه قرار داد تا از 

وضعیت موجود و در حاشیه قرار گرفتن رها شود.
معــاون صنایــع دســتی اداره کل میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی محمد مطیع 
گفت: بازاریابی و هم افزایی دســتگاه های اجرایی لازمه 
توســعه کمی و کیفی صنایع دســتی و هنرهای سنتی 
در این استان اســت.مطیع افزود: این معاونت به عنوان 
متولی فعالیت ها در حوزه هنرهای سنتی و صنایع  دستی 
محســوب می شود و در این راســتا با هم افزایی با سایر 
دســتگاه های اجرایی مانند فنی و حرفه ای، کمیته امداد، 
بهزیستی و سازمان زندانها می توان گام های موثری در 

راســتای اقتصاد مقاومتی و ایجاد تحول در حوزه صنایع 
دستی برداشت.وی ادامه داد: انسجام بخشی فعالیتها در 
رونق هر چه بیشــتر صنایع دســتی ضرورت دارد و هر 
اندازه بازاریابــی و راهکارهای لازم در این جهت انجام 
شود شــاهد رونق بیشتری در این عرصه و فروش بهتر 

محصولات خواهیم بود.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری خراسان رضوی اعلام کرد: 

صنایع دستی بستر و زمینه ساز تکامل فرهنگی 

گفت وگو با پزشک خانوادگی استاد شجریان در خصوص آخرین 
وضعیت خسروی خوبان

تنت به ناز طبیبان نیازمند مباد 
دکتر حسن عباسی: بعد از تخلیه آب ریه استاد شجریان وضعیتشان به حالت 
عادی برگشته و آزمایشات لازم و سی تی اسکن انجام شد و طی یکی دو روز 

آینده مرخص خواهند شد.
صدها ســال بعد، آن ها که تاریخ هنر ایــران را مرور می کنند، به 
این خوش شانسی ما غبطه خواهند خورد. باید چند نسل بگذرد 
تا آوازخوانی همچون او ظهور کند که چنین در دل یک ملت 

منزل گزیند. 
محمدرضا شــجریان کــه نوروز 95 با انتشــار ویدئوی ضمن 
تبریک ســال نو، از ابتلای خــود به بیماری ســرطان خبر داد،  

پس ازآن تاکنون تحت نظر پزشکان به مداوا مشغول است.
وی یکشنبه شــب در حالی در بیمارســتان بستری شــده اســت 
که برخی مرتبطان، همانند شــاهرخ تویســرکانی ـ. نویسنده و 
روزنامه نگار ـ. وضعیت وی را در فرآیند پزشــکی گذشته توصیف 
کرده و یــادآوری کرده اند که وی هرچند وقت، دســت کم برای 

چک آپ های تجویزشده، به بیمارستان مراجعه داشته است.
از طرفی سایت خانه موسیقی صبح روز گذشته با انتشار مطلبی کوتاه درباره وضعیت 
سلامت محمدرضا شجریان، از بستری شدنش دریکی از بیمارستان های تهران خبر 
داده است.در خبر یادشــده این گونه اعلام شده است که »محمدرضا شجریان، استاد 
آواز ایران، از شب گذشته دریکی از بیمارستان های تهران بستری شد و تحت نظارت 
تیم پزشــکی قرار دارد.«در اکثر خبرگزاری ها چنین آمده بود که بر اساس شنیده ها 
حال عمومی او چندان مســاعد نیست و برای دریافت اطلاعات بیشتر در این زمینه، 
حاکی از آن اســت که محمدرضا شجریان هم اینک در بخش مراقبت های ویژه )آی 

ســی یو( در بیمارستان های جم تهران بستری اســت. خانواده او به ارائه اطلاعات 
بیشــتر در این زمینه تمایلی ندارند و خواهان رعایــت و احترام به حریم خصوصی 
خانواده خود هستند.مدیر روابط عمومی سازمان نظام پزشکی حسین کرمان پور هم 
در این زمینه گفت: اســتاد شــجریان برای تعبیه راه عروقی جهت دارورسانی راحت 
به بیمارستان مراجعه کرده و امروز یا فردا مرخص می شود.اعلام خبر نامساعد بودن 
حال محمدرضا شــجریان در برخی رســانه های امروز و همچنین درگیری چندین 
ســاله اســتاد آواز ایرانی با بیماری، ما  را بر آن داشــت تا پیگیر وضعیت سلامت و 
پزشــکی او باشــد و در این خصوص با  دکتر مجید پازوکی، که از دوستان نزدیک 
استاد شــجریان اســت  تماس تلفنی برقرار کردیم.دکتر پازوکی که ظهر دیروز در  
بیمارســتان جم جهت مطلع شدن از حال اســتاد با  پزشک معالج وی دکتر عباسی  
به گفت وگو پرداخته بود ابراز کرد: دکتر عباسی، پزشک هماهنگ کننده تیم پزشکی 
محمدرضا شــجریان حال عمومی او را پایدار و مساعد عنوان کرد و  اظهار داشت: : 
بعد از تخلیه آب ریه استاد شجریان وضعیتشان به حالت عادی برگشته و آزمایشات 
لازم و سی تی اســکن انجام شد و طی یکی دو روز آینده مرخص خواهند شد. استاد 
شــجریان اکنون در بخش سی سی یو بستری است؛ چراکه این بخش ایزوله است و 
می تــوان رفت وآمدها را کنترل کرد.دکتر پازوکی ابراز کرد: اســتاد داوود گنجه ای و 
خبرگزاری های زیادی در بیمارســتان حضور داشتند و از اعماق قلب خواستار بهبود 

هر چه سریع تر ایشان هستند.
سلامت همه آفاق در سلامت توست    

به هیچ عارضه شخص تو دردمند مباد

در گفت وگوی صبح امروز با نقاش، طراح گرافیک و مدرس دانشگاه مطرح شد:

آبرنگ ؛ ساده مثل زندگی 
نقاش  مینونصیــرزاده 
و طــراح گرافیــک، 
دانشــگاه،  مــدرس 
ارتبــاط   کارشــناس 
موسسه  تصویري،  عضو 
توسعه هنرهاي تجسمي، 
 مدرس کارگاه ها و دروس 
عملي در دانشگاه های هنر 
مشهد،  عضو هیئت مدیره 
انجمن هنرهاي تجسمي، 
 نقــاش  آبرنگ و نماینده 
جامعــه جهاني آبرنگ IWS در اســتان های 
خراسان2015،  دانشــجوي کارشناسي ارشد 
رشــته مرمت آثار تاریخی و فرهنگي دانشگاه 
هنر تهــران، برپایی دو نمایشــگاه انفرادی و 
حضور در   ده ها نمایشــگاه گروهي، در ایران 
و دیگر کشورها،  شرکت در نمایشگاه گروهي 
و چاپ اثر در کاتالوگ های کشــورهاي ایتالیا، 
کانادا، هند، آلباني، تایلند، ترکیه، هنگ کنگ، 
اکوادور، پاکستان، ارمنستان، مجارستان، روسیه 
و مکزیک، حضور در فســتیوال بین المللی در 
ترکیه، هند، ارمنســتان، کانــادا، هنگ کنگ، 
تایلنــد،  آلبانــي، ایتالیا، مکزیــک، اکوادور و 
پاکستان . از باب برپایی نمایشگاه انفرادی اش 
در نگارخانــه رضوان و به پاس نیم قرن حضور 
در وادی هنرهای تجســمی و زنی که پوسته 
سخت روزمرگی را به کناری نهاده گفتگویی 

صمیمی باهم داشته ایم.
آیا به نظر شما زن امروز جامعه ما چگونه 

می تواند از پوسته زن سنتی خارج شود؟
زن ســنتي اگر تعریف جدیدي از خود داشته 
باشــد و خود را انساني بداند که صاحب فکر و 
اندیشه و علایق خاص خودش هست و خود را 
باور داشته باشد که می تواند در بسیاري از موارد 
به خوبی بدرخشد دیگر تمام زندگي خود را وقف 
روزمرگي نمی کند. بــراي خودش هم زندگي  
می کند و اســتعدادهایش را پرورش می دهد و 
می داند که تلاشش براي رشد و تعالي به نتیجه 

خواهد رسید.
چرا آبرنگ را برای نگاه هنری خود انتخاب 

کرده اید؟
آبرنگ صادقانه ترین متریال براي نقاشــي و 
عین زندگي اســت. خطاها دیده می شــوند و 
برگشت ناپذیر اســت .شفافیت و خلوصي دارد 
که تک تک تک قلم هــای نقاش در آن دیده 
می شــود. گاهي هم اتفاقــات جالب و بدون 
کنترل دارد، مثل زندگي اســت. من با آبرنگ 
زندگــي می کنــم و از آبرنــگ درس زندگي 
می گیرم. قبل از شــروع کار باید به عاقبت آن 

فکر کنیم و تدبیرهاي لازم را بکار ببندیم.
جایگاه زنان هنرمنــد را در جامعه امروز 

ایران چگونه می بینید؟ 
زنان امــروز به این خودباوري رســیده اند که 
علاوه بر مســئولیت های دیگــر می توانند به 
کارهاي هنــري هم بپردازند و آثار زیبایي هم 
خلق می کنند. بســیار بااحســاس و جدي کار 
می کنند  و آینده درخشــاني را رقم می زنند و 

جایگاه بهتري نسبت به قبل پیداکرده اند.
به نظر شما در نگاه خریداری آثار هنری در 
بین مردم آبرنگ خواستگاه بیشتری دارد؟ 
به نظر من  آثــار آبرنگی هــرروز طرفداران 
بودن و اصل بودن هر اثر آبرنگ اســت. البته بیشــتري پیدا می کند. شاید به دلیل منحصر 

هنوز بســیاري از خریداران فکر می کنند آثار 
آبرنگ دوام لازم را ندارد  و آســیب پذیر است  
درصورتی که  متریال خوب  دوام زیادي دارد و 

قرن ها تازگی خود را حفظ می کند.
مشــکلات یک بانوی هنرمند در اجتماع 

هنری ما چیست؟ 
گاهي در جامعه مردســالارانه هنري توجه و 
نگاه  جدي زیادي به بانوان نمی شــود و نظر 
این اســت که به هر جا هم که برسند آخرش 
باید خانه داری کنند. پس زنان ما سختي زیادي 

می کشند تا به جایگاه هنري خود برسند.
راهکار شما برای اعتلای هنرهای تجسمی 

در ایران چه می باید باشد؟ 
اینم بابت مزاح میگویم که میگویند پشت سر 

هرمردموفقي زني ایستاده و پشت سر هر زن 
موفقي مردي ایستاده که حریف او نشده.

من بســیاری از موفقیت های خــود را مدیون 
همسرم هستم، که باوجود داشتن بچه پذیرفت 
به تهران بروم و درس بخوانم و هزینه های زیاد 
زندگي در تهران و تحصیل در رشــته پرخرج 
گرافیک را پرداخت. پس پشت سر من مردي 
ایستاده تا با آسودگي مسیر هنری ام را بپیمایم. 
خدایي چند نفر از مردان دوروبرتان را می شناسید 
یا حتي خودتان چنین ازخودگذشتگي و صداقت 
و  پشتیبانی به همسر رادارید ؟ مشکلات بانوان 
هنرمند در جامعه زیاد، مســیرهنري، ناهموار 
اســت و با تلاش زیادي باید پیموده شــود. 
همه در تلاش و جنب وجوش هســتند، همه 
کارمیکنند و خسته اند. زن ها هم مثل بقیه حالا 
علاوه بر مشکلات زندگي بخواهند کارهنري 
هم انجام دهند تلاش مضاعفي لازم هست که 
فقط عشق به هنر می تواند چنین انرژي زیادي 

به انسان بدهد.
 نقش انجمن هنرهای تجســمی درباره 

هنرمندان چیست؟ 
هنرهاي  رشــد  بــرای  راهکار  بهتریــن 
تجســمي توجه به ریشــه های آن است 

که از ســنین کودکي آغاز می شود. نتیجه 
توجــه به هنر کودکان بــه دلیل محصول 
هنرتجسمي  نیســت، بلکه به دلیل تأثیر 
مثبــت بر روند شــکل گیری شــخصیت 
کودک اســت. کودکي که عزت نفس دارد 
و بــا اعتمادبه نفس خلاقیــت خود را بروز 
می دهــد می تواند در آینده کارهاي بزرگی 
در حوزه هنرهاي تجسمي انجام دهد، باید 
قبل از مدرسه و از یک سالگی کودک پایه 
هنرهاي تجســمي را قوي کرد. از طرفی 
در آموزش هــای هنــري بــه خلاقیت و 
آزادي عمل هنرجو احترام بگذاریم و مانند 
باغباني مراقب رشد صحیح هنرجو باشیم 
نه مثل کوزه گر که قالب میزند یا باســلیقه 
خود شکل می دهد. هنرهاي تجسمي نقش 
بسیار بزرگي می تواند براي پیشرفت هنر و 
هنرمندان داشته باشد، پیگیر قوانیني باشد 
که به نفع هنرمندان اســت  و ممانعت از  
قوانینــي که به ضرر هنر و هنرمند اســت 
گــردد، از طرفی بــر روند آمــوزش هنر 
نظارت داشــته باشد و راهنمایی های لازم 
و آموزش هــای لازم را براي معلمین هنر 

داشته باشد.
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آبرنگ صادقانه ترین 
متریال براي نقاشي 
و عین زندگي است. 
خطاها دیده می شوند 
و برگشت ناپذیر است 
.شفافیت و خلوصي 
دارد که تک تک قلم های 
نقاش در آن دیده 
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شهردار مشــهد گفت: امسال انبساط شــدیدی در بودجه داشتیم. تحقق 
بودجه ما در سال گذشته بالای 100 درصد بود، اما امسال امیدواریم 100 
درصــد را محقق کنیم. درحال حاضر تحقــق 77 درصدی بودجه را داریم 
و پیش بینی این اســت که به 100 درصد برســیم.به گزارش صبح امروز 
محمدرضا کلایی، روز گذشــته، در حاشیه هشتاد و چهارمین جلسه علنی 
پنجمین دوره شــورای اسلامی شهر مشهد که در تالار شهر مشهد برگزار 
شــد، در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: تا یک مــاه و نیم آینده پروژه های 
عمرانی جدی خود را به بهره برداری می رســانیم. 10 روز دیگر زمان اتمام 

پروژه چپ گرد شــهید ناصری، به اتمام می رســد کــه احتمالا با 7 تا 10 
روز تاخیر این اتفاق رخ خواهد داد. تقاطع غیر همســطح ابوطالب شمالی 
کــه زمان بنــدی آن 23 یا 24 بهمن ماه باید به اتمام می رســید، با 10 تا 
12 روز تاخیر بهره برداری می شــود.وی افزود: در خصوص پروژه نوسازی 
ناوگان تاکسی رانی نیز در روزهای آینده به جمع بندی خواهیم رسید. برنامه 
زمان بندی داشــتیم که تا پایان بهمن TBM ما به پایانه امام رضا برسد که 
5 تا 6 روز دیگر این اتفاق خواهد افتاد و در چند ماه آینده به سمت سیدی 

حرکت خواهد کرد.

تحقق 77 درصدی
 بودجه شهرداری مشهد 
در سال جاری

عضو شورا در نطق پیش از دستور:

روح زنانه در مدیریت شهری لازم است
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر مشهد با بیان اینکه امروز هفتم 

است   98 و دو سال و 6 ماه از فعالیت شورای پنجم می گذرد، گفت: مدیریت بهمن 
شــهری مشــهد در دوره فعلی، علی رغم حاشیه هایی 
که بــرای آن ســاختند، حمله هایی کــه کردند و 
تاخت وتازهایی که صــورت گرفته، همچنان در 

سراسر کشور پیشتاز است.
به گزارش صبح امروز بتــول گندمی در نطق 
پیش از دســتور جلسه علنی شــورای شهر با 
بیان این مطلب افزود: بدهی عقب مانده نداریم، 
شرایط درآمدی مطلوبی داریم، شهرداری دو منطقه 
ما الکترونیکی شده، ســاختار تشکیلاتی معطل مانده 
شــهرداری، ابلاغ شده و ســازمان، سروسامان نسبی به خود 
گرفته، ساخت وسازهای عمرانی جان گرفته و پل ها، راست گرد و چپ گردها و پارک ها در 
حال احداث است. در حوزه کسب وکار و نوآوری، اقدامات معاونت برنامه ریزی چشمگیر 
بوده، مرکز نوآوری تاسیس شده و کارخانه نوآوری در دست احداث است.وی ادامه داد: 
در این وضعیت اقتصادی و نداری بودجه در سراســر کشور، دولت و بخش خصوصی، 
همچنان خدمات شــهری به روال خوب و بهتر از گذشته نسبت به سایر کلان شهرها 
ادامه دارد. جرات کرده ایم و کار روی زمین مانده گذشتگان یعنی افشای اطلاعات را آغاز 
کرده ایم، گرچه کم بوده، اما بهتر از گذشته ای است که هیچ چیز آن هویدا و شفاف نبود. 
با پیگیری و تلاش بسیار سرانجام طرح تفصیلی یک پهنه به شورا رسید و طرح تفصیلی 
جنوب غرب با همه ایرادات و اشکالات در شورا و شهرداری در حال بررسی است، کاری 

که عمری به قدمت 12 سال دارد.
وی ادامه داد: پردیس تئاتر کلنگ خورده، ســند حقوق شهرنشینی مصوب شده، سرانه 
فضای ســبز افزایش پیدا کرده، عملیات جداسازی آب شــرب از آب خام برای آبیاری 
فضای ســبز با چند صد میلیارد تومان اعتبار آغاز شــده، در سال جاری با 250 میلیارد 
تومان اعتبار نهضت آسفالت به صورت گسترده  انجام شده، آن هم در بهترین ماه  های 
کار اجرایی نه در آستانه انتخابات.گندمی گفت: افتخار می کنم که در مجموعه ما، با وجود 
تنگناهای مالی بســیار در کشور، شهر مشهد، نه تنها دچار سکون نشده، بلکه با شتابی 
بیشتر از گذشته، به سمت توسعه به پیش می تازد، اما دغدغه ای که برای بار چندم متذکر 
می شوم این است که در این میان، بانوان کجا هستند؟ مدیران بانوی ما چند نفر هستند؟ 
در شورای شهر 15 نفره، 2 نماینده زن حضور دارند؛ تعداد بسیار کمی که حتی اگر همین 
تناســب را به شهرداری ببریم، باید از هر 7-8 مدیر ارشد مدیریت شهری، یک نفر زن 
باشــد. اما آیا اینگونه است؟ شــهردار و معاونین شهردار ما، همگی مرد هستند، در بین 
شهرداران مناطق، تنها یک زن حضور دارد، در بین مدیران کل، تنها سه زن حضور دارند 

و در بین مدیران عامل سازمان ها و شرکت های تابعه حتی یک زن هم حضور ندارد.
رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر مشــهد اضافه کرد: نگاه من 
جنسیت زده نیست و فمینیست نیستم، اما زنان در مدیریت شهر، حق دارند و روح زنانه 
در مدیریت شهری لازم اســت. این همه فارغ التحصیل زن در حوزه های برنامه ریزی، 
شهرسازی، عمران، معماری، برق، کامپیوتر و سایر علوم وجود دارند. نباید عرصه مدیریت 
فقط برای آقایان فراخ باشــد. مدیران ما، در واقع منتصبین باواسطه منتخبین مردم در 
انتخابات شورای شهر بوده و نیمی از آراء هر انتخابات، زنان جامعه هستند که حق رأی 
آنها مساوی با حق طرح و تحقق خواسته هایشان نیز هست. امیدوارم دوستان و همکاران 
ما در مدیریت شــهری، این نکته مهم را فراموش نکننــد، بلکه تا پایان دوره مدیریت 
شــهری، شاهد حضور زنان در حوزه های مختلف مدیریت ارشد شهرداری باشیم. شاید 
این خواســته ما نیز به جرگه ســایر خواسته های ما و مردم پیوسته باشد و شاید هُول و 
هراســی وجود دارد که تا از بیرون، دو نفر، حرفی غیرمستند می زنند، مدیران ما پا پس 

می کشند.
نمی خواهند کشتی مدیریت شهری به سلامت به سرمنزل مقصودش برسد

وی با اشــاره به اینکه برخی جریان های سیاسی، گویا با وجود شکست در اردیبهشت 
96، نمی خواهند کشــتی مدیریت شهری طی ســال های 96 تا 1400، بر اساس آنچه 
وعده کرده به سلامت به سرمنزل مقصودش برسد، تصریح کرد: تنها 4 ماه از آغاز کار 
شــورای پنجم، با انرژی و عزم فوق العاده بالا گذشته بود که غائله دی 96 را از صحن 
همین میدان شهدا شروع کردند. آنقدر آش آن فتنه شان شور شد که از دست خودشان 
نیز در رفت. فکر کنید با چنین وضعی، مدیریت شهر چقدر می تواند دشوار شود. فریادزدن 
و شــعاردادن، کار سختی نیست، مهم این است که شهر را با تنگنای بودجه، سرپا نگه 
داشت. جلسه تشکیل دادند، در فضای مجازی، اتهامات رنگارنگ نصیب این و آن کردند 
و اتفاقا همان افرادی که بیشــتر انگیزه کار داشتند را بیشتر مورد تهمت های خود قرار 
دادند، می دانستند کجا را باید بزنند و زدند، کسی هم ککش نگزید که این سیل اتهامات، 
چگونه زده می شود. چگونه می شود که یک جریان سیاسی با حاشیه امن صددرصدی، 
هر چه در مخیله اش می گذرد را بر زبان می آورد؟ امان از وجدان های خفته! عجیب، این 

است که »صرف اتهام« بر مدیران ما تاثیر بگذارد و محتاطشان کند.
مدیران سری به توئیتر بزنند

گندمــی گفت: مردم از ما می خواهند برای فرهنگ این شــهر کاری بکنیم. جامعه به 
فرهنگ، حســاس بوده و هنوز تبلیغات ما جلوی چشــمان آنها اســت. میزان و روش 
پاســخگویی ما به سوالات اهالی رسانه مهم است. اهالی رسانه چشمان بیدار جامعه ما 
هستند. فضای مجازی، محل تعامل مدیران ماست، پیشنهاد می دهم گاهی مدیران ما به 
توئیتر سری بزنند و نظرات مردم را ببیند، ببینند اگر برای مدیر خطاکار، که جایی رفته و 
کاری کرده که خلاف رأی مردم بوده، آنجا مردم نظراتشان را بی پرده می گویند.رئیس 
کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر مشهد بیان کرد: تئاتری ها، اهالی سینما، 
اهالی کتاب و اقشار دیگر فرهنگی و هنری، از ما توقعات متفاوتی داشتند. رویکرد ومسیر 
باید تغییر کند. چرا هراس از آینده کاری، ما را محافظه کار کرده است؟ موسیقی این شهر، 
حامی، سینمای مشهد پشتیبان و تئاترش یاری می خواهد. چه کرده ایم؟ برآورد این است 

که زعما پیش خود فکر می کنند اقدام تازه در حوزه فرهنگی، تبعات دارد.
همان راه 83 تا 96 را پیموده ایم، این قرار ما نبود

وی خاطرنشان کرد: گویی ما هم با اندک تفاوت هایی، همان راه 83 تا 96 را پیموده ایم. 
این قرار ما نبود. نیروهای حوزه فرهنگی، مشتاق خدمت و تکاپو و کار هستند. مردم به 
من رای دادند که تریبون طرح خواسته ها و پیگیر آنها و عامل به خواسته هایشان باشم 
و منافع مردم اولویت اول و آخر من باشد. خواستند به فکر رد صلاحیت و اما و اگرهای 
آینده نباشم و کارم را بکنم؛ بی هراس و بی واهمه. میزان آرای نفر اول انتخابات شورای 
شهر مشهد در ســال 96، سه برابر نفر اول همین انتخابات در سال 92 بود. پیام مردم 
معنادار نبود؟گندمی افزود: دوره پوپولیسم گذشته است . من از عملکرد مدیری پشتیبانی 
و دفاع می کنم که پاکدست، سالم، متخصص، پایبند به قانون و نظام کشور و اهل کار و 
اندیشه اصلاحی باشد. من به مدیر محافظه کار رای ندادم. همه آنها که مرا می شناسند، 
هیچ وقت مــن را محافظه کار ندیده اند. برای من، امــروز، مدیر کارآمد اصلاح طلب در 
چارچوب جمهوری اسلامی مهم است که نگران فردای صندلی امروزش نباشد.رئیس 
کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر مشهد ادامه داد: من به عنوان یک عضو 
از تیم شورای اصلاح طلب شهر مشهد، همچنان، پشتیبان هر مدیری هستم که به رأی 
مردم در اردیبهشت 96 وفادار باشد. ناظر و مخالف قاطع آنکه به عهدش وفا نکند، هم 
هستم. بلند می گویم همه بشنوند. پند بگیرید و بگیریم که طوفان خواسته های این مردم، 

به اشارتی، چون باد، با خود ببرد هر کجا که خواست.

در هشتاد و چهارمین جلسه علنی شورا:

بودجه 127 هزار میلیاردی شهرداری به شورا رسید
با تصویب لایحه درآمدی عوارض جدید ساخت و ساز از فروردین 99 در مشهد اعمال می شود

شــهردار مشــهد لایحه بودجه 
127 هزار و 930 میلیارد ریالی 
شهرداری در ســال 1399  را  
به شورای اسلامی شهر مشهد 

ارائه کرد.
به گزارش صبح امروز ، محمدرضا 
کلائی روز گذشــته در هشــتاد و 
شــورای  علنی  جلســه  چهارمین 
اسلامی این شهر، ضمن ارائه این 
لایحه به ویژگی های آن اشــاره 
کرد و ماموریت اساسی بودجه 99 
را تحقق مضامین راهبردی برنامه عملیاتی میان مدت 
97-1400 برشــمرد و گفت: برنامه میان مدت با توجه 
به مطالعات فراوان و تاکیدات مدیریت شــهر، برای ما 
اولویــت دارد و تلاش داریم بر اســاس وعده و برنامه 
پیشــین که جزئیات و برش های آن پیشتر اعلام شده 
پیش برویم لذا قصور و تاخیری در این زمینه پذیرفته 

نیست.
وی با اشاره به اهداف اساسی برنامه میان مدت مبنی 
بر تحقق شــهری با حمل و نقل عمومی در دسترس 
و متصل و پاک، بــا قابلیت زندگی مطلوب و متعادل، 
ایمن و هوشــمند و با درآمد پایدار گفت: ما همچنان 
متعهد به تحقق گام به گام این اهداف به طور سالانه 

هستیم.
تهدیدهای بودجه 99

شهردار مشهد با اشاره به اینکه لایحه درآمدهای پایدار 
شهری در مجلس شورای اســلامی در دست بررسی 
اســت، گفت: باتوجه به نامشخص بودن خروجی این 
لایحه، ممکن اســت تبعاتی برای ما داشــته باشد و 
این نکته یکی از تهدیدات اصلی بودجه ما را تشــکیل 

می دهد.
کلایی موضوع دیگر تهدیدآمیز برای بودجه 99 را تورم 
حاکم بر جامعه و توســعه زیرساخت ها عنوان کرد که 

سبب افزایش بودجه نگهداشت شهر خواهد شد.
خط قرمز شهرداری در لایحه بودجه رعایت نسبت 

30 به 70 بودجه جاری به عمرانی 
به گفته وی، خط قرمز شــهرداری حفظ نسبت 30 به 
70 بودجه جاری به عمرانی اســت هرچند منطبق بر 
قانون مجاز به صرف 60 درصد بودجه در حوزه جاری 
هستیم.وی ادامه داد: عدم ثبات اقتصادی و پیش بینی 
افزایش تورم و تاثیرات آن در حقوق و دســتمزد محل 

تهدید و نگرانی دیگری در حوزه جاری است. همچنین 
عدم آگاهــی به وصول حقــوق و اعتبــارات قانونی 
شهرداری از دولت هم موضوع دیگری است که سبب 

نگرانی ما خواهد بود.
فرصت های لایحه بودجه 99

شهردار مشــهد اجرای طرح برش های منطقه ای که 
امــروز در اختیار مدیران قرار گرفته و به این سیســتم 
مسلط شــده اند را از فرصت های مهم بودجه ای عنوان 
کرد و گفت: تلفیق بودجه و اختیار کردن منابع بیشــتر 
در حــوزه اقتصادی، پیش بینــی درآمدهای منطبق بر 
طرح های جامع و تفصیلی و افزایش سهم تامین مالی 
با الگوهای جدید مبتنی بر واگذاری دارایی های مالی و 
سرمایه ای از فرصت هایی که در سال آتی در اختیار ما 
قرار دارد.به گفته کلایی، پایبندی به پرداخت بدهی و 
تسویه بدهی های معوق نیز امکان واگذاری دارایی های 
مالی و رویکرد به ســمت تامین مالی مبتنی بر بدهی 
برای خدمات و درآمد پایدار را برای شــهرداری فراهم 

کرده است.
تکمیل و پایان بســیاری از پروژه های عمرانی در سال 
99 از دیگر فرصت های بودجه ای شــهرداری به گفته 
شهردار مشهد بود. ضمن اینکه وصول سهم دولت در 
بازپرداخت اصل و سود تســهیلات و بروز نتایج اولیه 
دفاتر تســهیلگری محلات نیز می تواند در ســال 99 

فرصت های مناسبی را در اختیار شهرداری قرار دهد.
اصلی ترین اهداف طرح شده و موارد مد نظر در 

بودجه سال آینده
شهردار مشهد در توضیح اهداف بودجه 99 گفت: توسعه 
متوازن و اســتفاده از برش های منطقه ای و سازمانی و 
همچنین هدایت بودجه و سازمان شهرداری به سمت 
اولویت ها و نیازهای اساسی شهر از اصلی ترین اهداف 

طرح شده در بودجه سال آینده خواهد بود.
وی اضافه کرد: اصلاح نظام عوارض، شفافیت و توازن 
و نزدیک شدن به عدالت اجتماعی و رعایت الگوهای 
مصرف بهینه از اهم مسائلی است که در تنظبم بودجه 
مورد توجه بوده است. تنوع بخشی درآمدها و استفاده 
از دارایی های راکد با باز شدن قفل آنها و افزایش سهم 
پروژه های مبتنی بر خواســت مردم از خروجی شورای 
اجتماعی محلات و سامانه چشم شهر دیگر موضوعات 
مورد اشاره شهردار مشهد بود که در بودجه ریزی مورد 
توجه قرار گرفته اســت.کلایی در بخش منابع بودجه، 
رقــم کل منابع را 127 هزار و 930 میلیارد ریال اعلام 

کرد کــه 59 هزار و 470 میلیارد ریــال آن مربوط به 
درآمدهای عمومــی و 32 هزار و 510 میلیارد ریال از 
محــل واگذاری دارایی های ســرمایه ای تامین خواهد 
شــد. علاوه بر این 35 هــزار و 940 میلیارد ریال نیز 

سهم واگذاری دارایی های مالی بوده است.
وی ادامه داد: لایحه بودجه سال 99 شهرداری از نظر 
منابــع 127 هزار و 920 میلیارد ریال و از نظر مصارف 

118 هزار و 720 میلیارد ریال است.
وی گفت: در این لایحه 14 هزار و 760 میلیارد ریال 
برای بهسازی خطوط ریلی، هشت هزار و 500 میلیارد 
ریال برای پروژه های بازآفرینی شــهری، چهار هزار و 
200 میلیارد ریال برای توســعه و بهبود فضای سبز و 
سه هزار و 600 میلیارد ریال نیز برای تملک ها در نظر 

گرفته شده  است.
کاهش 13 درصدی بودجه سال آینده شهرداری مشهد

هم چنین رئیس شورای اســلامی شهر مشهد گفت: 
لایحه بودجه سال 99 شهرداری مشهد، 127  هزار و 
930 میلیارد ریال ارائه شــده که در مقایسه با سال 98 

به میزان 12 تا 13 درصد کاهش داشته است.
محمدرضا حیدری در حاشیه هشتاد و چهارمین جلسه 
علنی پنجمین دوره شــورای اسلامی شهر مشهد که 
در تالار شــهر مشهد برگزار شد، اظهار کرد: مهمترین 
نکته امروز در جلســه علنی، ارائه لایحه بودجه ســال 
99 شهرداری مشهد توسط شهردار بود. طبق آیین نامه 
مصوب، شهرداری طبق بازه زمانی پیش بینی شده باید 
در هفته اول بهمن ماه بودجه را به شــورای شهر ارائه 

کند و شورا فرصت داشته باشد تا بررسی نماید.

عوارض جدید ساخت و ساز از فروردین 99
وی هم چنین به مصوبه دیگر این جلسه درباره اصلاح 
برخی از مــواد درآمدی در رابطه بــا لایحه درآمدی 
شــهرداری مشهد اشــاره کرد و افزود: 6 ماه است که 
شهرداری لایحه ای را اعلام کرده، اما روی تجدیدنظر 
در برخی مواد درآمدی در حوزه ساخت و ساز به لحاظ 
اهمیت و حساســیت موضوع در شورا کار شده است. 
با توجه به مصوبات و ملاحظاتی که مجلس شــورای 
اســلامی در باب لایحه درآمدهای پایدار دارد و اینکه 
بتوانیم عوارض مربوطه ســاخت و ســاز را شفاف تر و 
روشــن تر کنیم، این لایحه به صحن علنی شورا آمد، 
مصوب شــد و از ابتدای فروردین 99 مبنای عمل قرار 
خواهد گرفت.رئیس شورای اسلامی شهر مشهد، ادامه 
داد: مهمترین نکته این اســت که اخذ عوارض پروانه 
مســکونی در این حوزه با توجه به قیمت روز املاک 
محاسبه خواهد شد. نکته محوری در این حوزه تناسب 
بین درآمد حاصل از ســاخت و ســاز بین ذی نفعان و 
شــهر اســت. با توجه به این موضوع ملاحظه ای نیز 
صورت گرفت تا اصلاحات به گونه ای صورت گیرد که 
درصدها برای مناطق کم برخوردار و کم درآمد به شکل 
کاهشی باشد. در آن مناطق می خواهیم از ظرفیت های 
تشویقی استفاده کنیم. نواقصی نیز در نحوه محاسبات 
وجود داشــت که پیچیــده بود، اما اکنــون می توانند 
ضرایب را به دســت بیاورند و دیگر آن پیچیدگی قبلی 
را ندارد.هم چنین تهاتر 90 دســتگاه اتوبوس در قالب 
بدهی های شرکت ســازنده با بدهی های شهرداری از 

دولت مهم ترین مصوبه این جلسه بود.
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معاون گردشــگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی  خراسان رضوی از 
برگزاری آزمون مصاحبه زبان عربی ویژه راهنمایان گردشگری این استان خبرداد.

به گزارش صبح امروز، یوســف بیدخوری با اعلام این خبر افزود: در راســتای تکمیل 
فرآیند اخذ مدارک پایان دوره آموزشــی برای راهنمایان گردشگری متقاضی دریافت 
کارت راهنمایان عرب زبان، آزمون مصاحبه زبان عربی برای فراگیران مورد اشاره  در 
مشهد برگزار شد. او ادامه داد: در این آزمون میزان مهارت و تسلط 15 نفر از فراگیران 

موسسات آموزشی مجاز استان مورد سنجش قرار گرفت.
بیدخوری گفت: طبق برنامه ریزی انجام شــده مصاحبه با راهنمایان گردشگری به زبان 

های انگلیســی و عربی هر دو ماه برگزار خواهد شــد. معاون گردشــگری اداره کل میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی  خراســان رضوی یادآورشد: آزمون مصاحبه زبان عربی به 
عنوان بخشــی از مراحل صدور مجوز فعالیت در زمینه راهنمای گردشگری به صورت متمرکز در 
تهران برگزار می شــد اما اکنون برای اولین بار با هماهنگی دفتر مطالعات و آموزش گردشگری 

وزارت میراث فرهنگیف گردشگری و صنایع دستی در مشهد برگزار شد.

مدیر میراث فرهنگی، گردشــگری وصنایع دســتی چناران گفت: از ابتدای ســال  جاری 13 
موافقت اصولی برای پروژهای گردشگری این شهرستان صادر شده است.

به گزارش صبــح امروز محمد طاهریان مقدم با اعلام این خبــر افزود: این پروژه ها 
شــامل ،اقامتگاههای بوم گردی، مجتمع گردشگری و رفاهی و خانه مسافر بوده که 
پس از صدور موافقت اصولی در مرحله دریافت استعلام ها و مجوزها قرار می گیرند.

او ادامه داد: پس از اجرا و بهربرداری این طرح ها زمینه اشــتغال بیش از 70 نفر در 
شهرستان چناران فراهم خواهد شد.

مدیر میراث فرهنگی، گردشــگری وصنایع دســتی چناران یاد آور شد :  این شهرستان 
چناران در فاصله 50 کیلومتری شــمال غربی مشهد واقع شده وقرار گیری این شهرستان در 

میان دو رشــته کوه بینالود و هزار مســجد  باعث شده که گردشــگران زیادی از طبیعت بکر آن 
دیدن کنند، هم چنین مهم ترین ابنیه تاریخی و جاذبه های گردشــگری شهرســتان شامل برج 
تاریخی رادکان،پل چشــمه گیلاس،رباط سید آباد ،آبشار اخلمد،روستای پلکانی بقمچ،چشمه سبز 

گلمکان است. 

صدور۱3 موافقت اصولی در حوزه گردشگری شهرستان چنارانبرگزاری آزمون مصاحبه زبان عربی ویژه راهنمایان گردشگری خراسان رضوی
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استاد گروه جغرافیا و برنامه ریزی شهری دانشگاه فردوسی مشهد با اشاره به 
اینکه دفاتر تسهیل گری جز بزرگ شــدن بدنه شهرداری اثر دیگری ندارند، 
گفــت: این دفاتر نگاه کالبدی دارند.به گزارش صبح امروز به نقل از ایســنا 
محمدرحیم رهنما در جلسه با محوریت بررسی چالش های حاشیه نشینی در 
کلان شــهر مشهد که در دفتر حزب اراده ملت ایران برگزار شد، اظهار کرد: 
وقتی که رشــد جمعیت از حدی بالاتر برود امکان ارائه خدمات به ســختی 
وجود دارد. اگر خدمات متناســب با جمعیت وجود  نداشــته باشد، شکاف در 
جامعه ایجاد می شــود.وی با بیان اینکه »آنچه کــه در ایران بعد از انقلاب 
افتاده، رشد سریع جمعیت شهری است«، ادامه داد: حدود 78 درصد جمعیت 
کشور، شهرنشین هستند. مدیریت در هیچ شرایطی نتوانسته است  متناسب 
با رشــد جمعیت، خدمات ارائه کند. استاد گروه جغرافیا و برنامه ریزی شهری 
دانشــگاه فردوسی مشهد  با اشــاره به اینکه »یکی از مشکلات شهر، ورود 
مهاجران و آمدن روســتاییان به شهر است«، بیان کرد: در کشورهای دیگر 
زمانی که مهاجران به کشورشان می آیند، جمعیت کنترل و هدایت می شوند. 
در کشورهای دیگر مسکن ارزان قیمت، خدمات مناسب، پایین آوردن ضابطه 
و... انجام می شود. در شهرهای ما ضابطه ها، اجازه ساخت مسکن با متراژ کم  

را نمی دهد اما در حاشیه شهر خانواده ای 7 نفره با 50 متر زندگی می کند.
رهنما افزود: یکی از دلایل حاشیه نشینی طرح های شهر و طراحان شهر است 
چرا که طرح هایی داده می شود که نشان دهنده این است که درکی از شرایط 
مردم وجود ندارد. طراحان قابل انعطاف نیســتند و نگاه آن ها این اســت که 
منزل های فوق العاده خوب و با کیفیت در شــهر ســاخته شود اما فردی که 
وضعیت اقتصادی خوبی ندارد، مجبور به زندگی در حاشیه می شود. اینجاست 
که نقش مدیریت شــهری دیده می شود. در این سال ها مشاوران و مدیریت 

شهری این مسئله را درک نکردند.
دولت و مدیریت شهری درکی از شرایط زندگی مردم ندارند

وی با بیان اینکه »در دهه هفتاد سیاســت ارائه مسکن به راه افتاد اما باز هم 
مشــکل را حل نکرد«، عنوان کرد: در این چهل سال سیاست های مختلفی 
برای حل مشکل مردم ارائه شد اما به دلیل اینکه رشد جمعیت بیش از اندازه 
اســت، این سیاست ها موفق نبوده، دولت و مدیریت شهری درکی از شرایط 

زندگی مردم ندارند و نمی دانند که مردم نیازی به خانه ای با متراژ بالا ندارد و 
نیازمند خانه ای کوچک تر با خدمات و کیفیت خوب هستند.

استاد گروه جغرافیا و برنامه ریزی شهری دانشگاه فردوسی مشهد خاطرنشان 
کرد: یکی دیگر از مشکلات این مسئله، بی توجهی مدیریت شهری و دولت در 
پاسخگویی به مسائل شهری است. شهرداری در مقابل مسکن مسئول نیست 
چرا که با تراکم فروشی شهرداری مشکلات مسکن و شهر بیشتر شده است.
مدیریت شهری و دولت باید در قبال این موضوعات مسئول و پاسخگو باشند.

رهنما تاکید کرد: در مشــهد حدود یک میلیون و 300 هزار نفر حاشیه نشین 
داریم که متاســفانه روند جمعیت حاشیه نشــینی رو به افزایش است.  تمام 
مشــکلات جامعه در حاشیه شهر تجمیع شده اســت. در کشورهای دیگر 
شهرداری ها مسئول هستند. نگاه شهرداری این است که حاشیه را تجمیع کند 
اما حاشیه شهر را نمی توان تجمیع کرد، این نوع نگاه شهرداری نگاه کالبدی 
اســت.وی گفت: اگر ما شــرایط زندگی و اجتماعی مردم را بهبود ببخشیم، 

می توانیم به تبع آن ساختار کالبدی را تغییر بدهیم.
استاد گروه جغرافیا و برنامه ریزی شهری دانشگاه فردوسی مشهد با بیان اینکه 
»برای حل حاشیه نشــینی درآمد سرانه باید بالابرود«، عنوان کرد: در گذشته 
مردم از روستاها به شهر می آمدند اما  در حال حاضر مردم از شهر به حاشیه 

می روند. این مسئله نشان از نابرابری ها و بی عدالتی در جامعه است. 
رهنما با اشاره به اینکه »به حاشیه نشینان قدرت بی قدرتان می گویند«، بیان 

کرد: یک میلیون نفر حاشیه نشین مشهد اگر بخواهند می توانند ساختار را تغییر 
بدهد. در مشهد نگاه سیاسی از گذشته تا کنون بوده است.

دفاتر تسهیل گری جز بزرگ شدن بدنه شهرداری اثر دیگری ندارند
وی با بیان اینکه »دفاتر تســهیل گری جز بزرگ شــدن بدنه شهرداری اثر 
دیگری ندارد«، خاطرنشــان کرد: این دفاتر نگاه کالبدی دارند، باید بپذیریم، 
مردم حاشیه نشین در حاشیه شــهر زندگی می کنند و حق زندگی دارند. این 
افراد نیازهایی دارند که باید کســی پاسخ گوی نیاز آن ها باشد. اگر ما بتوانیم 
مراکز محلی داشته باشیم، می توانیم ساختار شکلی را در حاشیه تغییر بدهیم.

استاد گروه جغرافیا و برنامه ریزی شهری دانشگاه فردوسی مشهد خاطرنشان 
کرد: اگر این مراکز شــکل بگیرد و در آن از زندگی شــهری، ساختار، آداب، 
حقوق و... به افراد مهاجر قبل از ورود آنها اطلاعاتی داده شــود، ساختارهای 
محله تغییر می کند. باید ســاختار محله ها تغییر کند که این تغییر مبتنی بر 
مشارکت افراد داخل همان محله است. باید به مشهد توجه ملی شود تا بخشی 
از مشــکلات خارج مشهد که به مشهد تحمیل می شود، حل شود. همه باید 

دست به دست هم بدهیم.
اگر سرمایه گذاری در سرخس دوباره باز شود، اقتصاد استان و کشور 

تغییر می کند
استاد گروه جغرافیا و برنامه ریزی شهری دانشگاه فردوسی مشهد با بیان اینکه 
»اگر روستاهای ما تقویت شوند، جهت گیری توسعه عوض می شود«،گفت: 
در دهه هفتاد نگاه خاصی به شــهر سرخس شد اما در حال حاضر این شهر 
متروکه شده است. مشــکل اصلی در سرخس، رقابت آستان قدس و دولت 
است. اگر سرمایه گذاری در ســرخس دوباره باز شود، اقتصاد استان و کشور 

تغییر خواهد کرد.
وی با بیان اینکه »راز مدیریت دانایی اســت«، خاطرنشان کرد: مشهد شهر 
دوم کشور  و نماد اسلام است و باید همه نهادها، حزب ها، گروه ها و... به آن 
توجه کنند. در مرکز شهر مشهد بن بست توسعه اتفاق افتاده است. باندبازی 
در شهرداری مشهد، اتفاق هایی وحشت ناکی در شهر رخ داده است. دفترهای 
تسهیل گری محلات باید در همه محلات بوده و از افراد همان محله باشند تا 

عملکرد مثبتی برای محله داشته باشند.

خبر
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انصراف قدرت از 
حضور در تیم ملی 

فوتسال

قدرت بهادری روز یکشــنبه با انتشــار بیانیه ای، به دلیل مســائل شخصی و نیز مصدومیت، از 
حضور در اردوی تیم ملی انصراف داد.قدرت بهادری ملی پوش فوتسال کشورمان که این فصل 
در تیم فرش آرا مشــهد حضور دارد اعلام کرد که برای همیشــه از تیم ملی خداحافظی کرده 
است.بهادری نوشت: »احترام به همه دوستان خوبم و رفیقای گلم در تیم ملی که همشون برام 
قابل احترام هستند و همشون رو دوست دارم. به دلیل مشکلات خیلی جزئی که دارم و با توجه 
به مصدومیت هایی که دارم از ناحیه زانو و کشــاله پام با اجازه و با احترام همه اعضا بازیکنان 
تیم ملی که خیلی برام با ارزشــن این اردو و تیم ملی و تورنمنت آســیایی که در پیش داریم 

نمیتوانم همراهی کنم. امیدوارم تیم ملی کشــورم که هفت سال برای این کشور سرباز بودم در 
این تورنمنت مهم آسیایی قهرمان همیشگی آسیا بشن و همه ی ایران را خوشحال کنند.«سید 
محمد ناظم الشــریعه درباره جایگزین او اظهار داشت: وظیفه ما بود قدرت را به تیم ملی دعوت 

کنیم و به این تصمیم  احترام می گذاریم. جایگزین او را امروز اعلام می کنیم.
وی درخصوص برگزاری دیدار تدارکاتی تیم ملی، پیش از شــروع مسابقات قهرمانی آسیا و نیز 
بازی مقابل آرژانتین که قرار اســت در فروردین برگزار شود، خاطرنشان کرد: فعلًا هیچ کاری 

انجام نشده است. بازی با آرژانتین هم قطعی شده بود، اما نمی دانم چه اتفاقی می افتد.

مدیر و دو بازیکن تیم فوتبال الســیلیه قطر درباره بازی 
آسیایی برابر تیم شهر خودرو ایران به اظهارنظر پرداختند.
بــه نقل از روزنامه العرب قطر، عبــدالله الحنزاب، مدیر 
فوتبال تیم الســیلیه درباره بــازی مرحله پایانی پلی آف 
لیگ قهرمانان آســیا برابر تیم شــهر خودرو گفت: امید 
زیادی  دارم که السیلیه نماینده قدرتمندی برای فوتبال 
قطر باشد. هیچ مسابقه ای در سطح آسیایی آسان نیست  

و هــر تیمی که می خواهد وارد این رقابت ها شــود باید 
خود را تجهیز کند. الســیلیه آماده این بازی است و همه 
در شرایط خوبی به سر می برند.ماهر یوسف، بازیکن تیم 
الســیلیه نیز اظهار داشــت: اطلاعات زیادی درباره تیم 
ایرانی شهر خودرو ندارم اما هر بازی این مرحله از لیگ 
قهرمانان آسیا سخت اســت. تمام تلاش خود را به کار 
خواهیم بســت تا سطح فنی خوبی را به نمایش بگذاریم 

که منجر به کســب پیروزی شود. می دانیم که نخستین 
حضور تیم الســیلیه در تاریخ لیگ قهرمانان آسیا سخت 
است اما مزیت مان در بازی امروز توانمندی و اعتماد به 
نفــس بازیکنان خواهد بود.مجدی صدیق، دیگر بازیکن 
تیم الســیلیه درباره  رویارویی با شهر خودرو خاطرنشان 
کرد: این یک بازی بســیار سخت اســت، زیرا با حریف 
ناشناخته ای در لیگ قهرمانان آسیا مواجه می شویم. شهر 

خودرو تیم بحرینی را شکســت داد و این نشان می دهد 
تیــم متفاوتی در لیگ برتر ایران اســت و ســطح فنی 
خوبی خواهد داشــت. باید در بازی امروز تلاش خود را 
دوچندان کنیم تا پیروز شویم.تیم السیلیه قطر که کریم 
انصاری فرد را در اختیار دارد ساعت 18:40 روز سه شنبه 
 B میزبان تیم شهر خودرو است. برنده این بازی به گروه

لیگ قهرمانان آسیا راه خواهد یافت.

سرمربی سرخپوشــان می گوید داورها در هفته های گذشته چند پنالتی 
به نفع این تیم نگرفته اند.رضا عنایتی بعد از تســاوی 2 بر 2 برابر مس 
کرمان گفت: چند هفته ای اســت که تحت تاثیر شرایط داوری هستیم، 
در این 4 هفته که من در خدمت سرخپوشان هستم حدود 4 یا 5 پنالتی 
برای ما گرفته نشــد. من نمی دانم ما باید چه کار کنیم تا نتیجه کارمان 
را بگیریــم. داوران باید کمی دقت کنند.او در مــورد درگیری کادرفنی 
سرخپوشــان با کادرفنی مس هم گفــت: من فکر می کنم در لیگ یک 
تیم هایی که نیمکت شــان بیشــتر داد می زنند بیشتر از داور امتیاز می 
گیرند. ما چیز اضافه ای از کســی نمــی خواهیم و فقط حق مان را می 

خواهیم.سرمربی سرخپوشــان در مورد شرایط سرخپوشان هم گفت: ما 
حرف مان را در زمین می زنیم، برابر گل ریحان که مدعی صعود اســت 
نصفه موقعیت هم به این تیم ندادیم و برابر ملوان هم بازی بسیار خوبی 
انجام دادیم. بازی با مس هم من اصلا نفهمیدم گل اول را چطور  زدند و 
تمام 90 دقیقه بازی دست ما بود. در نیمه اول دو پنالتی به نفع ما گرفته 
نشد و این بازیکنان ما را عصبی کرد. این صحنه را می خواهیم به کمیته 
داوران بفرســتیم که متوجه شوند ما الکی عصبانی نمی شویم.عنایتی در 
مورد اینکه مجتبی حسینی، سرمربی مس هم به داوری اعتراض داشت 
گفت: دوســتان شــاید معترضند که چرا پنالتی های ما گرفته نشد. آنها 

هــم به ما حق می دهنــد و گرنه حتی یک صحنه هم داور به ضرر آنها 
ســوت نزد.سرمربی سرخپوشان در مورد اعتراض های پرتعداد به داوری 
در لیــگ یک هم می گوید: تجربه ای که در لیگ یک بدســت آوردم، 
که هر نیمکتی که صدا کلف داشته باشد خوب است. اینطور باشد ماهم 
باید چهار پنج صدا کلفت روی نیمکت مان اســتخدام کنیم. در شان ما 
نیست در مورد داوری داد و فریاد کنیم ولی مثل اینکه در لیگ یک باید 

این کار را کرد.
عنایتی در مورد تجربه هدایت تیمش از روی سکوها گفت: خیلی سخت 

بود و فکر می کنم روی گل دوم نبود من حس شد و به ما ضربه زد.

شهر خودرو حریف ناشناخته ای است

باید چند صدا کلفت استخدام کنیم

تیم های فوتبال اســتقلال و شهرخودرو ایران 
بــرای قطعی کــردن حضور خــود در مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آســیا امروز در قطر به 

مصاف رقبای خود می روند.
تیم های فوتبال اســتقلال و شهرخودرو ایران 
دومین و آخرین بــازی خود در مرحله پلی آف 
لیگ قهرمانان آســیا را امروز سه شنبه در قطر 
برگــزار می کنند و در صــورت برتری در این 
بازی هــا می توانند راهی مرحلــه گروهی این 

مسابقات شوند.
طبــق برنامه از پیش تعیین شــده توســط 
کنفدراســیون فوتبال آســیا، تیم های قطری 
الریان و السیلیه در این مرحله از بازی ها میزبان 

هستند.
رقیب بدون سابقه

الســیلیه که با ایستادن در جایگاه سوم جدول 
فصل گذشــته لیگ ســتارگان قطر موفق به 
کسب ســهمیه حضور در مرحله پلی آف شده 
بود، مثل نماینده کشــورمان سابقه شرکت در 

رقابت های لیگ قهرمانان آسیا را ندارد.
السیلیه با انجام 13 بازی و کسب 17 امتیاز در 
جدول دوازده تیمی لیگ ستارگان، در جایگاه 
ششم قرار دارد و در 5 بازی اخیر خود، متحمل 
3 شکست شده است. رقیب سه شنبه نماینده 
ایران با زدن تنها 15 گل، پنجمین خط حمله 
ضعیف لیگ قطر را به نام خودش ثبت کرده اما 
در بحث تدافعی با دریافت 17 گل سومین خط 

دفاعی برتر در بین تیم های کشورش است.
در لیست بازیکنان السیلیه قطعا حضور کریم 
انصاری فرد مهمترین نکته جالب برای ایرانی ها 
است، اما به غیر از مهاجم ملی پوش کشورمان، 
در بین بازیکنان تیم قطری 5 بازیکن خارجی 
دیگر که اهل مصر، سودان، الجزایر، سنکال و 

مراکش هستند هم حضور دارند.
شــهرخودروی ایران که به خاطــر قهرمانی 

همزمان پرسپولیس در لیگ برتر و جام حذفی، 
سهمیه چهارم ایران در رقابت های آسیایی را به 
دســت آورده بود، برای تاریخ سازی، تنها یک 
قدم فاصله دارد. تاکنون هیچ تیمی از شــرق 
ایران نتوانســته در بالاترین سطح رقابت های 
باشــگاهی آســیا حضور داشته باشــد. با این 
اوصاف صعود شــاگردان مجتبی سرآسیایی از 

این مرحله، کار بزرگی محسوب می شود.
شهرخودرو برخلاف استقلال، بدون بازگشت به 
ایران راهی قطر می شود و برای این بازی مثل 
دیدار مقابل الرفاع، محمد قاضی، میروســلاو 

اسلاوو و مجتبی آقاجانپور را در اختیار ندارد.
امید به سرآسیایی

مجتبی سرآسیایی مدافع تنومند سال های نه 
چندان دور پیام، پیکان و ابومسلم خراسان پس 
از شش سال حضور در قواره سرپرستی پدیده 
خراســان و تجربه حضور کنار مربیانی چون 
اکبر میثاقیــان، علیرضا مرزبان، رضا مهاجری 
و یحیــی گل محمدی، ســرانجام در انتخابی 
از ســوی مالک باشگاه شــهرخودرو سکاندار 
هدایت تیمی شد که آرزوهای میلیون ها هوادار 

خراسانی به آن دوخته شده است.
شــاید یکــی از عمده ترین دلایــل انتخاب 
سرآســیایی را جدای از کاریزمای خاصش که 
او را تا قائم مقامی پدیده و شهرخودرو هم برد، 
شناخت بســیار خوبی است که او از تیم بسته 
شــده یحیی دارد. سرآسیایی که بعضا فراتر از 
سرپرست در کنار گل محمدی بوده، اولین نمره 
20 کارنامه مربیگری خود را با ســربلندی در 
آزمون آسیایی کسب کرد تا هواداران مشهدی 
را در ادامه پلی آف آسیا خوشحال و امیدوار کند.
سرآســیایی که در بازی با شاهین شهرداری 
بوشــهر از نبــود کامــل بازیکنانــش گلایه 
داشــت حالا با این پیروزی آســیایی، آن هم 
بدون تماشــاگر خــودی توانســت انتقاداتی 

کــه بعضا بخاطــر عــدم تجربه مســتقیم 
مربیگــری به او می شــد را پاســخ داده و از 
تیمــی رونمایی کنــد که سوپراســتارهایش 
 تلفیقی از بازیکنان قدیمــی و جدید این تیم

 بودند.
شــاید بتوان خوشــحال ترین فرد از موفقیت 
سرآســیایی را فرهاد حمیــداوی نامید. مالک 
کاملا فوتبالی شــهرخودرو با این نتیجه بسیار 
ارزشمند توانست به انتخاب خود مهر تایید زده 
و به هواداران مشــهدی این امید را بدهد که 
نماینده آســیایی شهرشان حالا حالا ها حرف 
برای گفتن دارد. قطعا نتایج پیش رو غیرقابل 
پیش بینی اســت اما قطعا تا به اینجا مجتبی 
سرآســیایی به عنوان یک مربی بومی شــهر 
مشــهد توانســته در زادگاهش سر به آسمان 

بساید.

سرگردانی در فرودگاه
 اعضای تیم شــهر خودرو که ســاعت شش 
صبح دیروز هتل محل اقامت خود در دبی را به 
مقصد کویت ترک کرده بودند، قرار بود با پرواز 
ساعت 10 صبح دیروز از این کشور راهی دوحه 

شوند، اما هواپیمای آنها دچار نقص فنی شد.
اعضای تیم شــهر خودرو ابتدا ســوار هواپیما 
شــدند، اما بعد از یکی دو ساعت به آنها اعلام 
شد موتور هواپیما مشکل دارد و پرواز بالاخره با 

چند ساعت تأخیر انجام شد.
بــا توجه به این شــرایط مســئولان این تیم 
نماینــدگان AFC را با ارســال فیلم و عکس 
در جریــان اتفاقات رخ داده قــرار دادند تا در 
مورد زمان بازی شــهر خودرو مقابل السیلیه 

تصمیم گیری شود.
بازی تیم های فوتبال السیلیه و شهر خودروی 

ایــران در چارچوب مرحله پایانی پلی آف لیگ 
قهرمانان آسیا از ساعت 18:40 امروز )سه شنبه 
-به وقت تهران( در ورزشگاه عبدالله بن خلیفه 

باشگاه الدحیل برگزار می شود.
نکته قابل توجه اینکه بازیکنان تیم شهر خودرو 
به خاطر این معطلی مجبور شدند برای دقایقی 
حرکات نرمشــی و کششی در فرودگاه کویت 

داشته باشند.
حضور ستاره ایرانی در پوستر رسمی 

السیلیه
عکس کریم انصاری فــرد مهاجم ایرانی تیم 
الســیلیه در پوســتر ویژه بازی این تیم برابر 

شهرخودرو قرار گرفت.
تیم السیلیه از پوستر رســمی اش برای دیدار 
رونمایــی کرد که عکس کریــم انصاری  فرد 
مهاجم ایرانی این تیم نیز در پوستر وجود دارد.

مدیرعامل فرش آرا درباره حوادثی 
که در دیدار ســوم فرش آرا و سن 
ایچ ســاوه رخ داد، گفت:ما برنده 
این دیدار هســتیم و در بین چهار 

تیم حضور خواهیم داشت.
غلامعلــی مرتضایی، در خصوص 
اتفاقــات رخ داده در دیدار ســوم 
تیم های فرش آرا مشهد و سن ایچ 
ساوه اظهار کرد: متاسفانه با سلسله 
اشتباهاتی که صورت گرفت دیدار 
سوم مقابل سن ایچ ســاوه به آن 

شــکل خاتمه یافت.وی افزود: اگر بعد از گل سن ایچ که پس از اتمام وقت قانونی به ثمر رسید، دستور 
داور را نمی پذیرفتیم و به بازی و وقت اضافه تن نمی دادیم، معلوم نبود در سالن و در حضور خیل کثیر 
هواداران چه اتفاقاتی رخ می داد. کنترل حواشــی احتمالی از دســت همه خارج می شد، بنابراین ترجیح 
دادیم سالن را مدیریت کنیم و به بازی ادامه دهیم تا از تحریک تماشاچیان و عصبانیت آنان کاسته شود. 
از طرفی می دانســتیم که این یک اشتباه داوری نیست، بلکه نقض قانون است و قابل پیگیری حقوقی 
اســت. به همین دلیل، زمانی که حین زدن پنالتی دوم توسط بازیکن فرش آرا، دروازه بان حریف نزدیک 
به یک متر از محوطه جریمه بیرون آمد و با پا مانع از ورود توپ به دروازه شد، اعتراضی نکردیم، چون 
اگر داور دســتور به تکرار می داد باید به دروازه بان تیم حریف کارت نشان می داد و با گرفتن کارت زرد 
دوم از زمین اخراج می شد.مدیر عامل فرش آرا بیان کرد: برای حفظ حرمت فوتسال که امروز دستخوش 
حواشــی بسیاری شده، ریسک بزرگی انجام دادیم. روش جدیدی را اتخاذ کردیم تا ثابت کنیم که بدون 
جنجال هم می توانیم حق خود را بگیریم، البته آقایان در کمیته اخلاق و انضباطی را نمی شناسم ولی به 
عدالت اعتقاد و اطمینان دارم. به همین منظور شــکایتی هم تنظیم و تقدیم کردیم و امید زیادی داریم 
که این روش مورد توجه اهالی فوتســال قرار بگیرد تا به این رشــته جذاب و پرطرفدار کمک شود تا از 
حواشی نامطلوب و غیر اخلاقی کم شود.اگر به درخواست به حق ما توجهی نشود، دلسرد نمی شویم اما با 
ناراحتی باید بگویم اگر زورمان نرسید و حق به حق دار نرسید، ترجیح می دهیم کنار بکشیم تا در فضایی 
که عدالت وجود ندارد نباشیم.مرتضایی افزود: همانطور که به لیدرها و هواداران قول پیگیری اتفاقات را 
دادم و آرامش خودشــان را حفظ کنند، به این قول عمل می کنم و اطمینان دارم که موفق به حضور در 
جمع 4 تیم خواهیم  شد.مرتضایی ادامه داد: فرش آرا یک باشگاه خصوصی است و از طریق کارخانه تغذیه 
می شــود، لذا ایمان دارم که هرگونه بی عدالتی توسط هر گروه یا فرد و افرادی در این خصوص صورت 

گیرد، عواقب آن متوجه آنان خواهد بود و در پیشگاه خداوند، مسئول اعمال خود هستند.

مهاجم ســابق شهرخودرو خراسان 
معتقد است گل گهر از نظر امکانات 
در شــرایط ایده آلی قــرار دارد به 
همین خاطر از پیوستن به این تیم 

اصلًا پشیمان نیست.
یونس شاکری در رابطه با پیوستن 
به گل گهرســیرجان اظهار داشت: 
زمانی که تصمیم گرفتن به گل گهر 
بیایم خیلی ها ازم پرسیدند که این 
تیم در انتهای جدول قرار دارد، این 
موضوع برایت مهم نیست ولی من 

از اینکه به گل گهر آمدم اصلا پشــیمان نیســتم. چرا که این تیم از نظر مدیریت، کادرفنی و امکانات در 
شرایط ایده آلی قرار دارد از اینکه در این تیم هستم خیلی خوشحالم و احساس آرامش می کنم. یک درصد 
هم نباید کســی فکر کند که این تیم به لیگ یک سقوط خواهد کرد چون بازیکنان باکیفیت زیاد، مربی 
بادانش و کادرفنی بسیار قوی دارد و بدون شک می تواند در ادامه با کسب نتایج بهتر به رده های بالاتر 

هم صعود کند و باعث خوشحالی هوادارانش شود.
وی در مورد همکاری با مجید جلالی گفت: اولین بار اســت که افتخار شاگردی آقا مجید را دارم و قبل 
از ایــن هرگــز با او کار نکرده بودم. چون به صورت قرضی به گل گهر آمدم دوســت دارم بتوانم تمامی 

نکات مدنظر ایشان را به نحو احسنت عملی کنم تا نیم فصل خوبی را در کنار یکدیگر سپری کنیم. 
مهاجم جدید تیم گل گهر در رابطه با گلزنی در دیدار اول این تیم مقابل ســایپا گفت: عملکرد خوبم را 
حاصل تلاش و همدلی تمامی بازیکنان تیم می دانم، دوست داشتم که گلزنی ام با پیروزی گل گهر همراه 
می شد تا ارزش گلم بیشتر شود، تیم بتواند به سه امتیاز این دیدار دست پیدا کند. ولی خداراشکر می کنم 
که توانستم در اولین دیدار گلزنی کنم و امیدوارم که این عملکرد خوبم تا انتهای فصل ادامه داشته باشد.
شاکری درپاسخ به اینکه فکر می کند گل گهر بتواند در نیم فصل دوم با توجه به جذب نفرات جدید نتایج 
بهتری بگیرد یا خیر گفت: در این موضوع شــکی ندارم چون چنــد بازیکن به تازگی به این تیم اضافه 
شدند بازی مقابل ســایپا اولین بازی رسمی آن ها بودقطعا عملکرد تمامی بچه ها رفته رفته بهتر خواهد 

شد، می توانیم در آینده نتایج خیلی بهتری را کسب کنیم. 
وی درمورد پیروزی شــهرخودرو مقابل الرفاع در اولین حضور آسیایی  این تیم گفت: در تیم شهرخودرو 
خاطرات بســیار خوبی دارم و تمامی دوستانم در این تیم هستند امیدوارم که شهرخودرو به عنوان یکی 
از نمایندگان ایران در مســابقات آســیایی موفق ظاهر شــود و بتواند نتایج خوبی را کسب کند تا باعث 
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امکان پخش زنده بازی  شهرخودرو فراهم شد
مســابقه نمایندگان ایران در مرحله سوم پلی آف لیگ قهرمانان آسیا به صورت زنده پخش 
می شود.تیم های استقلال و شهرخودرو نمایندگان کشورمان در مرحله نهایی پلی آف لیگ 
قهرمانان آســیا امروز و به ترتیب مقابل تیم های الریان و السیلیه نمایندگان لیگ ستارگان 
قطر خواهند رفت.در حالیکه پخش بازی این دو تیم در مرحله قبلی پلی آف با مشــکلاتی 
روبرو شــد و حتی به خاطر این مشکلات بازی تیم شــهرخودرو توسط کنفدراسیون آسیا 
پشــتیبانی نشد، اما بازی امشب هردو تیم پخش زنده تلویزیونی خواهد داشت و امتیاز این 
دو مســابقه به تلویزیون کشور داده شد.مسابقه شــهرخودرو و السیلیه از ساعت 18:40 در 
ورزشگاه خانگی الدحیل و مسابقه استقلال و الریان نیز از ساعت 18:45 )سه شنبه هشتم 

بهمن( در ورزشگاه جاسم بن حمد شهر دوحه آغاز خواهد شد.

مراسم تکریم و تجلیل از رئیس سابق اداره ورزش 
و جوانان تربت حیدریه برگزار شد

درمراسمی با حضور امام جمعه تربت حیدریه، معاون سیاسی، امنیتی اجتماعی فرماندار این 
شهرستان ، رئیس اداره ورزش و جوانان، جمعی از پیشکسوتان ورزش ،رؤسای هیئت های 
ورزشــی و ورزشکاران و مسئولین ادارات تربت حیدریه از خدمات رئیس سابق اداره ورزش 
و جوانان این شهرســتان تجلیل شد.مجید رضایی در این مراسم با اشاره به پیشرفت های 
ورزش تربت حیدریه در طول این ســال ها گفت:عــزم همگانی و وحدت جامعه ورزش در 
کنار همراهی مسئولان شهرستان باعث رشد ورزش در تربت حیدریه شده است.رئیس اداره 
ورزش و جوانان تربت حیدریه ضمن قدردانی از خدمات انجام گرفته در دوران تصدی سید 
حمیدرضا امینی افزود: حوزه ورزش و جوانان در مســیر رشد و توسعه قرار گرفته و پیمودن 
این مسیر نگاه ویژه تمامی مسئولین و دست اندرکاران و جامعه ورزش را می طلبد.رضایی 
اضافه کرد: در راستای ترویج فرهنگ ورزش و رشد استعدادهای ورزشی در جامعه بایستی 
از تمام ظرفیت های موجود بهره ببریم.ســید علی موسوی، معاون سیاسی امنیتی اجتماعی 
فرمانداری تربت حیدریه نیز در سخنان خود توفیقات اداره ورزش و جوانان در دوره ریاست 
ســید حمیدرضا امینی را شایسته تقدیر دانسته است و اظهار داشت: حوزه ورزش و عرصه 
جوانان به برنامه مدون، کار مضاعف وعزم همگانی نیاز دارد تا مسیر ترسیم شده در جهت 

رشد و توسعه پایدار هدایت شود.
در ادامه حجت الاســلام والمسلمین عصمتی امام جمعه تربت حیدریه با اشاره به اهمیت 
ورزش در کلام مقام معظم رهبری بیان داشــت: تربت حیدریه در حوزه ورزش از سرآمدان 
استان است و این موفقیت در سایه همدلی و تلاش خالصانه فعالان این حوزه رقم خورده 
است.رئیس ســابق اداره ورزش و جوانان تربت حیدریه نیز در این مراسم حرکت همدلانه 
در سایه وحدت را عامل توفیقات حوزه ورزش و جوانان برشمرد و گفت: هدف گذاری اداره 
ورزش و جوانان تربت حیدریه برپایه توسعه همگانی ورزش، ارتقای شاخص های عمرانی 
و زیرساختی و شناسایی استعدادهای ورزشی و تسهیل گری در حوزه جوانان صورت گرفته 
بود که خوشبختانه در اکثر حوزه ها اهداف ترسیم شده محقق و توانستیم در سالهای متوالی 
عنوان برتر اســتان را به خود اختصاص دهیم.سید حمیدرضا امینی در ادامه رؤسای هیئت 
های ورزشی ، پیشکسوتان، خیرین ورزشی و نخبگان جوان را بال های توسعه حوزه ورزش 
و جوانان توصیف کرد و اظهار داشــت: جوانان مستعد تربت حیدریه در حوزه های مختلف 
به ویژه عرصه ورزش بارها و بارها توانایی خود را به نمایش گذاشته اند و وظیفه تمام دست 
اندرکاران و مســئولین این حوزه این است که بسترهای رشد جوانان را در تمامی جنبه ها 
فراهم کنند.گفتنی است در پایان این مراسم با اهدای هدایایی از تلاش های سید حمیدرضا 

امینی در طول دوره هفت ساله ریاست اداره ورزش و جوانان تربت حیدریه تجلیل شد.

نشست تخصصی کمیته ورزش دهه مبارک فجر در 
قوچان برگزار شد

هیئت های ورزشــی قوچان نشست تخصصی را در خصوص برنامه های ورزشی دهه فجر 
برگزار کردند.نشســت تخصصی کمیته ورزش قوچان جهت اجرایی شدن برنامه های این 
شهرســتان در دهه مبارک فجر با حضور روسا و نواب روسای هیئت های ورزشی در سالن 
اجتماعات دبیرستان اندیشه سازان قوچان برگزارشد.63 ویژه برنامه در قالب اولین فستیوال 
ورزش در ایام مبارک فجر مورد تصویب اعضا قرار گرفت.در این جلسه نیز طرح ملی فجر 
تا نوروز نیز از سوی حاجی آبادی تشریح شد و هیئت های ورزشی مورد نظر ضمن بررسی 
مجدد برنامه های پیشنهادی نسبت به اجرای دقیق برنامه ها اقدامات لازم را جهت هرچه 

بهتر اجرا شدن به کار بگیرند.

نونهالان شهرخودرو در اندیشه قهرمانی

مرحله یک چهارم نهایی اولین دوره مسابقات فوتبال زیر 12 سال استان  برگزار شد و 4 تیم 
به مرحله بعد صعود کردند.لیگی که برای نخستین بار از سوی هیئت فوتبال خراسان رضوی، 
برای مدارس فوتبال و استعداد های فوتبالی که از دل این مدارس کشف می شوند و پرورش 
پیدا می کنند، برگزار شد. در این دوره از مسابقات »35 تیم در 6گروه  قرار گرفتند که بازی 
ها به صورت رفت و برگشــت انجام شد . مسابقات لیگ نونهالان زیر 12 سال استان، در 
2 نیمه 20 دقیقه ای و در زمین مینی فوتبال به صورت 7 به 7 انجام می شــود و تعویض ها 
آزاد است. هر هفته 2 بازی با فاصله زمانی یک ساعت انجام می دهند. در آخرین بازی این 
مســابقات تیم شهر خودرو با مربیگری محمود تلگردی و سرپرستی امیر زیبایی به عنوان 
تیم اول از گروه خود به مرحله حذفی رسید و در یک هشتم نهایی  این مسابقات  با گذشت 
از تیم اســتعدادهای برتر به مرحله بعد صعود کرد.تیم شهر خودرو در یک چهارم نهایی به 
مصاف تیم هما رفت که با برتری بر این تیم جواز حضور به جمع 4 تیم نیمه نهایی راه به 

دست اورد تا یک گام دیگر به قهرمانی در این مسابقات نزدیک شوند.
اسامی بازیکنان تیم شهرخودرو به شرح ذیل است:

کسری قهرمانی، الیاس قاسمی نیا، یاســین نقابی، پیمان خسروجردی، ابوالفضل اکرمی، 
کیاوش غائب، کیارش غائب، ارمیا ارتشــیدار، علی طاهرنیا، محمد حسین میرشاهی، طاها 
ســعیدی، محمد رضا علیزاده، فرهاد امیرخانی، علی خوجوی، امیر حسین شبانی، مسیحا 
قوامی، آرمان مهریزی، علی فرشچی،مهدیار عباسزادگان،معراج حاج طالبی،طاها رحیم زاده

مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آسیا امروز پیگیری می شود

السیلیه- شهرخودرو؛ یک گام تا تاریخ سازی
اخبار
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سخنگوی طالبان: هواپیمای آمریکایی را ما سرنگون کردیم
ســخنگوی طالبان در گفتگو با فارس ســاقط شدن هواپیمای 

ارتش آمریکا توسط این گروه را تایید کرد.
»ذبیح الله مجاهد« ســخنگوی طالبــان در گفتگو با خبرنگار 
ســایت افغانســتان خبرگزاری فارس با تایید سقوط هواپیمای 
ارتــش آمریکا در غزنی، آن را جزیی از عملیات این گروه علیه 

آمریکا در افغانستان خواند.
وی افزود: در این ســقوط تعدادی از فرماندهان ارشــد سیا و 

ارتش آمریکا کشته شدند.
طالبان در بیانیه ای سقوط این هواپیمای ارتش آمریکا را تایید 

کرد.

پنتاگون: هواپیمای آمریکایی در افغانستان سقوط کرد، 
هدف قرار نگرفت

وزارت دفاع آمریکا با رد ســرنگون شدن هواپیمای این کشور 
در افغانستان توســط طالبان اعلام کرد که این هواپیما سقوط 
کرده اســت. وزارت دفاع آمریکا شامگاه دوشنبه اعلام کرد که 
هواپیمای این کشور در افغانستان سقوط کرده و سرنگون شدن 
آن توسط طالبان را رد کرد.ســخنگوی نیروهای آمریکای در 
افغانســتان نیز اعلام کرد که دلیل سقوط هواپیما آمریکایی در 
منطقه غزنی همچنان در حال بررســی است اما هیچ نشانه ای 
وجود ندارد که این هواپیما به دلیل شلیک متخاصمانه سرنگون 
شــده باشد.صبح دیروز گزارش شــد که یک فروند هواپیما در 
منطقه »غزنی« افغانســتان سقوط کرده اســت. در حالی که 
ابتدا شایعه شــده بود که این هواپیما مســافربری بوده است، 
اما تصاویری که در شــبکه های اجتماعی منتشر شد نشان داد 
که این هواپیمــا از نوع »بمباردیــر 11A-E« نیروی هوایی 
آمریکاســت. این هواپیمای ارتباطی به عنوان نقطه تماس در 
میــدان نبرد به کار گرفته می شــود.پس از آن طالبان با صدور 
بیانیه ای ســقوط ایــن هواپیما را تأیید و اعــلام کرد که تمام 
سرنشــینان این هواپیما کشته شــده اند. به گفته طالبان، این 

هواپیما حامل چندین افسر بلندپایه آمریکایی بوده است.

واکنش متفاوت عضو مجلس خبرگان
 به سوزاندن کتاب پزشکی

سیدهاشــم بطحائی گلپایگانی، نماینده تهران در مجلس خبرگان، 
گفت: دســتگاه قضایی و دســتگاه های مربوط بایــد این موضوع 
را بررســی و واکاوی کنند و ببینند کــه از کجا آب می خورد، هیچ 
دیوانه ای یــک کتاب طبی را آتش نمی زند. سیدهاشــم بطحائی 
گلپایگانی، عضو مجلس خبرگان رهبری، درباره انتشــار ویدئوی 
آتش زدن کتاب »اصول طب داخلی هاریســون« به وسیله عباس 
تبریزیــان با بیان اینکه من هم از طریق رســانه ها در جریان این 
کار قــرار گرفتم، گفت: ابتدا باید دید که این فرد روحانی اســت یا 
روحانی نما. چــون اگر فردی روحانی باشــد و از وظایف روحانیت 
آگاهی داشته داشته باشد، هیچ وقت یک کتاب علمی را که مستند 
و مرجع بسیاری از کتاب های طبی است آتش نمی زند. شاید این کار 
مانند کار هایی است که مغول ها در آتش زدن کتابخانه شیخ طوسی 
در بغداد انجام دادند. او در ادامه افزود: این یک کتاب علمی و منبع 
است، حتی اگر در کتاب هایی هم مسائل و مطالب غیراخلاقی باشد، 
فرد حق آتــش زدن آن ها را ندارد. می توان این نوع کتاب ها را نقد 
کرد، اما کســی اجازه آتش زدن آن ها را ندارد، فرد از نظر حقوقی و 
معنوی مسئول است و این کار جبهه گرفتن در مقابل علم محسوب 

می شود.
 

بادامچیان: اصلاح طلبان در تهران بیش از 130 نامزد تأیید 
صلاحیت شده دارند

دبیرکل حــزب موتلفه اســلامی گفت: اکنون برای هر کرســی 

نمایندگی مجلس، 17 نامزد ثبت نــام کرده اند که اصلاح طلبان در 
تهران بیش از 130 نامزد تأیید صلاحیت شده دارند که افراد گمنامی 
هم نیستند.اسدالله بادامچیان در پایان نشست دبیران حزب موتلفه 
اســلامی اظهار داشت: حمله آمریکا به عراق و افغانستان و سوریه 
میلیارد ها دلار هزینه به مردم و دولت آمریکا به ویژه مالیات دهندگان 
آمریکایی تحمیل کرد بدون آنکه آورده ای برای آن ها داشته باشد.

وی تأکید کرد: آنچه که مردم جهان، جمعه گذشته در بغداد مشاهده 
کردند، یک رفراندوم حقیقی برای خروج آمریکا از عراق بود. مجلس 
عراق این خروج را طی مصوبه ای اعلام کرد و ملت عراق نشــان 
داد که یکپارچه از این مصوبه حمایت می کنند.بادامچیان با اشــاره 
به شهادت شهید سلیمانی و شــهید المهندس گفت: آنچه دنیا در 
رفراندوم عظیم ملت عراق مشــاهده کرد، کشف این حقیقت بود 
که شهید سلیمانی و شهید المهندس همچنان فرماندهی عملیات 

سخت و نرم علیه آمریکا را به عهده دارند.
 

غرویان: پایداری می خواهد مجلس را هم 
به کشمکش بکشاند

محسن غرویان اســتاد حوزه و دانشگاه درباره علت تمایل نداشتن 
جبهه پایداری به وحدت و ائتلاف گفت: »قرائت ها و تفاسیر مختلفی 
از دین وجود دارد که بسیاری از آن ها را می توان محترم دانست، اما 
در این میان برخی می گویند که صرفا تفســیر ما از اسلام صحیح 
است و نمی پذیرند که این امکان وجود دارد که جریان های دیگری 
قرائت های خود را داشته باشند. جریان پایداری چنین تفکری دارد 
و می خواهد انحصار تفسیر در دست خودش باشد و خودش را مرکز 
دین و جهان تلقی می کند. آن ها اندیشــه خود را برترین اندیشــه 
می داننــد و زیر بار هیچ تفکر دیگری نمی روند. با چنین مختصاتی 
طبیعی است که اهل وحدت نباشند. وقتی آن ها عموم جریان ها جز 
خودشــان را انحراف در دین می دانند چه طور می توانند به وحدت 
برســند؟ آن ها باور دارند که وحدت با گروه های انحرافی بی معنی 
است و با لفاظی می گویند که اول باید هدف از وحدت مشخص شود 
و تا دقیق معلوم نباشد امکان وحدت وجود ندارد«. غرویان ادامه داد: 
»نکته دیگر درباره جبهه پایداری این است که نیرو های این طیف 
در عموم مسائل احساس تکلیف می کنند که موضع گیری کنند. برای 
من جالب است که چرا همه مواردی که احساس تکلیف می کنند، 
تفرقه انگیز است و یک بارهم نشده است که برای وحدت احساس 
تکلیف کنند؛ درحالی که در اسلام بار ها و بار ها بر ضرورت وحدت 
جامعه مسلمین تأکید شده است. من از باطن نیرو های پایداری خبر 
نــدارم، اما می دانم که آن ها از این شــکل برخورد در پی اهداف و 
اغراض سیاسی هم هســتند. چه طور ممکن است گروهی خود را 
پیرو اسلام ناب محمدی )ص( بداند و »واعتصموا بحبل الَلهّ جمیعا 
ولا تفرقوا« را نخوانده باشد؟ نیرو های پایداری بگویند که این آیه و 

آیات دیگری با این مضمون برای چه وقتی است؟«
 

واکنش حداد عادل به توئیت های فارسی ترامپ
رئیس بنیاد سعدی با اشاره به استفاده رئیس جمهوری آمریکا از زبان 
فارسی در شبکه پیام رسان توییتر، گفت: این امر پیش و بیش از اینکه 
محتوای پیام او را نشان دهد که حقیقتی هم ندارد؛ قدرت زبان فارسی 
را منعکس می کند. غلامعلی حدادعادل امروز )دوشنبه( در ششمین 
گردهمایی موسسه های فعال در آموزش زبان فارسی در جهان اظهار 
با بیان تاریخچه ای از زبان فارســی و اشاره به گنجینه عظیم ادبیات 
فارسی اظهار داشــت: دونالد ترامپ، رئیس جمهوری آمریکا، وقتی 
می خواســت به غلط کشور های دیگر در منطقه را از ایران بترساند و 
بیشتر اســلحه به آن ها بفروشد به آن ها گفت: اگر ما از شما حمایت 
نکنیم شــما در 2 هفته باید به زبان فارسی صحبت کنید. وی ادامه 
داد: همین امروز هم که ترامپ به زبان فارسی توییت می زند، این امر 
پیش و بیش از اینکه محتوا و حقیقت پیام های ترامپ را نشــان دهد 

که حقیقتی ندارد قدرت زبان فارسی را منعکس می کند.

 موسوی: ترامپ فقط کاباره داری بلد است
ســخنگوی وزارت امور خارجه تصریح کرد: من تعجب نکردم که 
ترامــپ به هدف قرار دادن 52 نقطه اعتراف کرد؛ رئیس جمهوری 
که فقط کاباره داری بلد اســت را چه به سخن گفتن از فرهنگ و 
هویت ملی؟! ســیدعباس موسوی در نشست هم اندیشی پاسداری 
از مراکز فرهنگی، میراث مشــترک بشری که پیش از ظهر امروز 
)دوشــنبه( در مرکز همایش های کتابخانه ملی برگزار شــد، گفت: 
همانطور که هر فردی با هویت خود شــناخته می شود، ملت ها نیز 
با توجه هویت ملی در عرصه جهان شــناخته می شود. وی افزود: 
دولت هــا نیز در عرصه بین الملل کار هایــی می کنند که برآمده از 
هویت و ایدئولوژی آن ها است. اگر می بینیم که جمهوری اسلامی 
ایران پیشــنهاد دهنده گفتگوی تمدن ها، جهان عاری از خشونت 
 و صلح و ارتباط خوب با همســایگان است، از هویت ایران نشأت

 می گیرد.
 

انتقاد ربیعی از خودداری صداوسیما برای پخش زنده سخنان 
رئیس جمهور

سخنگوی دولت از صدا و سیما بابت خودداری از پخش زنده 
سخنرانی رییس جمهوری انتقاد کرد. سخنگوی دولت با اشاره 
به نزدیک بودن انتخابات مجلس شورای اسلامی و اهمیت 
سخنرانی رییس جمهوری در همایش استانداران و فرمانداران 
کل کشور گفت: شایسته نبود صدا و سیما در چنین شرایطی از 
پخش سخنرانی دکتر روحانی که در راستای هرچه باشکوه تر 
برگزار شــدن انتخابات بود، امتناع کند. علی ربیعی در پاسخ 
به ایرنا که دلیل پخش نشدن سخنرانی روحانی را جویا شده 
بود، گفت: همه تلاش دولت و شــخص رییس جمهوری بر 
این است که انتخابات مجلس باشکوه و با مشارکت گسترده 
مردم برگزار شــود. همانگونه که دکتر روحانی در سخنرانی 
امروز خود نیز تاکید کردند و متأسفانه از تلویزیون پخش نشد، 
جمهوریت و مردم از جایگاه و اهمیت فوق العاده ای در قانون 
اساسی ما برخوردار است و اینکه سخنرانی رییس جمهوری 
منتخب مردم از صدا و سیما پخش نمی شود یا گاهی سانسور 
می شــود، خلاف جمهوریت و مردم ســالاری نظام اســت. 
ســخنگوی دولت با تأکید بر این که رئیس جمهور و دولت 
مطالبــه ای فراقانونی ندارند گفت: صحبت های امروز رییس 
جمهوری ناظر بر تقویت جایگاه مردم ســالاری نظام بود و 
ایشان دلســوزانه منتقد برخی رفتار ها و نگاه های تنگ نظر 
آن اســت که منجر به نهایتاً منجر به ناامیدی و قهر بخش 
زیادی از مردم با صندوق رای می شود. سخنگوی دولت بار 
دیگر از اقدام صدا و سیما در امتناع از پخش سخنرانی رئیس 
جمهوری انتقاد کرده و خواستار اصلاح رویه های موجود در 

بخش های خاصی از رسانه ملی شد.
 

واکنش فرمانده سپاه به تهدید ترور سردار قاآنی
فرمانده کل ســپاه با اشــاره به تهدید فرماندهان ســپاه از سوی 
آمریکایی ها، خطاب به آنان هشــدار داد: کسانی که فرماندهان ما 
را بــه ترور تهدید کرده اند اگر زنــده بمانند قطعا از این گفته خود 
پشیمان خواهند شــد. به گزارش سپاه نیوز سردار سرلشکر پاسدار 
حســین سلامی فرمانده کل ســپاه در گفت و گویی در واکنش به 
تهدید فرماندهان ســپاه از سوی آمریکایی ها با بیان اینکه آن هایی 
که فرماندهــان ما را به ترور تهدید کرده اند، اگر زنده بمانند، قطعا 
از این گفته خود پشــیمان خواهند شد، گفت:دشمنان ما بخشی از 
پیامد های دردناک ترور سپهبد شهید سردار حاج قاسم سلیمانی را 

دریافت کردند و متوجه شــدند که اگر چنین حرکاتی انجام بدهند 
با ضربات کوبنده و مســتمری مواجه خواهند شــد. وی افزود: هم 
آمریکایــی ها، هم صهیونیســت ها و هم دیگــران بدانند که اگر 
فرماندهان ما را تهدید کنند، هیچ یک از فرماندهانشان نقطه امنی 
نخواهنــد یافت، یعنی اگر فرماندهان مــا را تهدید به ترور کنند یا 
 تهدیدشــان را عملی کنند جان هیچ فرماندهــی از آن ها در امان 

نخواهد بود.
 

تجمع اعتراضی مقابل وزارت خارجه علیه ظریف
جمعی از دانشجویان، طلاب و مردم دقایقی پیش )عصر دوشنبه 7 
بهمن 98( در اعتراض به اظهارات اخیر محمدجواد ظریف وزیر امور 
خارجه درباره امکان مذاکره با آمریکا حتی پس از ترور سردار سپهبد 
قاســم سلیمانی فرمانده شهید نیروی قدس سپاه توسط این کشور 
مقابل ساختمان وزارت خارجه تجمع کردند. دانشجویان و مردم با 
سردادن شعار هایی مخالفت خود را با انجام هرگونه مذاکره با آمریکا 
اعلام کردند و از وزیر امور خارجه کشــورمان خواســتند تا از مردم 
بابت اظهارات اخیرش عذرخواهــی کند.تجمع کنندگان همچنین 
با سردادن شــعار »مرگ بر امریکا« انزجار خود را به سیاست های 
خصمانه سردمداران جنایتکار این کشور نشان دادند.برخی از تجمع 
کنندگان تصاویری از سردار شهید قاسم سلیمانی با خود همراه دارند.

 
ادعایی در مورد تائید صلاحیت برخی چهره های مشهور 

اصلاح طلب
برخی منابع خبری مدعی شدند: محمد علی وکیلی، الیاس حضرتی 
و علی مطهری برای کاندیداتوری انتخابات مجلس تایید صلاحیت 

شدند. تا کنون منابع رسمی صحت این مطلب را تایید نکرده اند.
 

تمجید قاضی زاده هاشمی از لاریجانی
عضو هیات رئیســه مجلس ضمن دفاع از عملکرد رئیس مجلس 
تاکید کرد: علی لاریجانی با درایت و توجه به اقتضائات کشــور 
مجلس را اداره کرده است. امیرحسین قاضی زاده هاشمی با اشاره 
به مدیریت رئیس مجلس در مجلس دهم گفت: دکتر لاریجانی، 
مدیریت با حوصله ای در موضوعات مجلس دارند. رئیس مجلس 
ضمن اینکه توجهی کلی به رویکرد کشور دارد با درایت و با نکته 
ســنجی، به دستورات و جزییات توجه دارند، یعنی خروجی کلان 
مسائل کشور را در نظر می گیرند، جمع بین این دو، باعث شد که 
دکتر لاریجانی در رســیدگی و توجه به دستورات مجلس دقت 
بسیاری خرج کنند. عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به سابقه و تجربه رئیس مجلس در امور اجرایی و سیاسی، 
بیان داشت: دکتر لاریجانی با سابقه و تجربه ای که دارد، اشراف 
کلی نســبت به مسائل کشور در ابعاد مختلف اقتصادی، سیاسی، 
دیپلماتیک، فرهنگی و موضوعات مرتبط با امنیت ملی پیدا کرده 
اند که این توانایی کمک کرده اســت ایشان به تمام موضوعات 
کشور اشراف و احاطه داشته باشد. وی تاکید کرد: چنین توانایی، 
تجربه و توجه به جزییات بســیار ذی قیمت و برای مجلس بسیار 

کارآمد است.
 

واکنش مطهری به خبر تأیید صلاحیتش
نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات و اسلامشهر در مجلس شورای 
اســلامی درباره خبر تأییدصلاحیتش گفت: از این نوع خبر ها زیاد 
اســت و بعید می دانم این خبر هم صحت داشــته باشد. باید تا روز 
 یازده بهمن صبر کرد. آن روز شــورای نگهبــان نظرش را اعلام

 می کند.

 موضع هاشمی طبا در مورد اظهارات انتخاباتی روحانی
هاشمی طبا درباره اظهارات انتخاباتی روحانی گفت: نگرانی رئیس 
جمهور درباره جمهوریت بی جا نیست. هاشمی طبا بیان کرد: مطمئنا 
اصولگرایــان با ورود به مجلس هیــچ کار خاصی انجام نمی دهند. 
مجلس باید از متفکرین و کســانی تشکیل شود که با دنیای امروز 
آشــنا باشــند؛ بنابراین حتی اگر تمام کرسی های مجلس از طیف 
اصولگرا باشــند نه می توانند معجزه ای کنند و نه اینکه کار خاصی 
انجام دهند. وی درباره این بخش از سخنان رئیس جمهور که گفته 
است »نگرانم روزی کلمه »جمهوری« به جرم تبدیل شود«، گفت: 
رئیــس جمهور اصلا حرف عجیبی در این رابطه نزده اســت. زیرا 
بعضی اشخاص مانند آیت الله مصباح پیش تر گفته بودند که اصلا 
رای مردم مرکزیتی ندارد؛ بنابراین شاید اشاره آقای روحانی به قوت 
گرفتن این نوع نگرش ها در کشــور باشد. این نگرش معتقد است 
امام خمینی )ره( واژه »جمهوری اسلامی« را از خودش ابداع کرده 
و ما باید »حکومت اســلامی« داشته باشیم. وقتی با این طرز تفکر 
در کشــور مواجه ایم و درباره آن تبلیغ هم می شود، به نظر نمی رسد 

نگرانی رئیس جمهور درباره جمهوریت بیجا باشد.
 

رئیس سازمان اطلاعات سپاه: با دشمن سازش کنیم، 
محکوم به شکستیم

رئیس ســازمان اطلاعات ســپاه گفت: اگر از مسیر اصلی انقلاب 
اســلامی خارج شویم و با دشمن ســازش کنیم، قطعا محکوم به 
شکســت خواهیم بود. حجت الاسلام حسین طائب رئیس سازمان 
اطلاعات ســپاه در دومین روز همایش سراسری فرماندهان بسیج 
که صبح امروز در ســالن 5 آذر سازمان بســیج برگزار شد، با بیان 
اینکــه اگر مومنان در جهت یاری خدا قــدم بردارند، خداوند وعده 
پیروزی به آنان داده است، اظهار داشت: در شرایط فعلی کشورمان، 
ایستادگی و مقاومت مهمترین رمز در جهت پیروزی مقابل استکبار 
جهانی است و یقینا اگر از مسیر اصلی انقلاب اسلامی خارج شویم 
و با دشمن سازش کنیم، قطعا محکوم به شکست خواهیم بود. وی 
ادامه داد: اگر می خواهیم در پیروزی کشــورمان در مقابل استکبار 
جهانــی نقش مهمی ایفا کنیم، باید به وعده الهی عمل کنیم و در 
تقابل با دشمنان خدا باشــیم و برای این کار، نیاز است کشورمان 
روز به روز مسیر پیشرفت، توسعه و قوی تر شدن را طی کند.حجت 
الاســلام طائب با بیان اینکه آمریکا و رژیم منحوس صهیونیستی 
با طراحی ترور ســردار شهید حاج قاسم سلیمانی تلاش کردند که 
بقای خود را در ســطح منطقه قوت ببخشــند، تاکید کرد: در حال 
حاضر دشــمنان انقلاب اسلامی از طریق تاکتیک های جنگ نرم، 
جنگ نیمه ســخت و ســخت، تمام تلاش خود را برای بقای خود 
انجام می دهند، اما باید بدانند که شــهادت حاج قاســم سلیمانی، 
عاملی برای رسیدن آنان به اهدافشان نیست، بلکه اهداف این شهید 
بزرگوار همچنان ادامه خواهد داشت. رئیس سازمان اطلاعات سپاه 
در ادامه با اشــاره به اینکه مســیر ترامپ، مسیر سرعت بخشی به 
فروپاشی آمریکاست، افزود: آمریکایی برای بقای خود دست به هر 
کاری می زند، اما ترامپ، به عنوان رئیس جمهور این کشور با تمام 
توان، تمام ریسک ها را انجام می دهد، ولی همین عنصرخطرناک و 
تروریست، عاملی برای فروپاشی شیطان بزرگ خواهد بود. حجت 
الاسلام طائب در پایان با اشاره به تجمعات باشکوه اعتراضی مردم 
عراق نسبت به حضور نظامی امریکا در این کشور اظهار داشت: در 
روز های گذشته شاهد اعتراضات گسترده با جمعیت باشکوه در کشور 
عراق علیه مواضع نظامی آمریکا در این کشــور بودیم، اما دشمنان 
انقلاب اسلامی تلاش کردند با سانسور این واقعه، آن را خنثی کنند.
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